

## SMG ဝန်ဆောင်မှုများ

### ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများ

သက်ရောက်နေ့စွဲ - March 2018

ဤဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများ ("စည်းမျဉ်းများ") အရ ဝန်ဆောင်မှု စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့ LLC နှင့် ၎င်း၏လက်တွဲဖော်များ ("SMG" သို့မဟုတ် "ကျွန်ုပ်တို့" သို့မဟုတ် "ကျွန်ုပ်တို့ကို") က ဝက်ဘ်ဆိုက်များ၊ ဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် ဤစည်းမျဉ်းများကို လင့်ခ်ချိတ်ထားသော သို့မဟုတ် ကိုးကားထားသော မိုဘိုင်းအက်ပလီကေးရှင်းများအပါအဝင် အက်ပလီကေးရှင်းများကို သင်ရယူအသုံးပြုခွင့် ကမ်းလှမ်းပေးထားသည့် စည်းမျဉ်းများ နှင့် စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များ (ပေါင်းစု၍ "SMG ဝန်ဆောင်မှုများ") ကို ဖော်ပြထားပါသည်။

SMG ဝန်ဆောင်မှုများအတွင်း ဝင်ရောက်ခြင်း နှင့် အသုံးပြုခြင်းမပြုမီ ဤစည်းမျဉ်းများကို ဂရုတစိုက်ဖတ်ရှုပါ။ ၎င်းတို့က SMG နှင့် သင်၏အကြား တရားဥပဒေအရ သဘောတူညီချက်တစ်ခု ပေးအပ်ပါသည်။

SMG ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုခုကို အသုံးပြုခြင်းဖြင့် အဆိုပါ စည်းမျဉ်းများကို သင်သဘောတူညီပြီး သင်သည် ထိုသို့လုပ်ဆောင်နိုင်စွမ်းရှိပြီး တရားဥပဒေအရ အရည်အချင်းပြည့်မီသည်ဟု အတည်ပြုပါသည်။ သင်၏အလုပ်ရှင်ကိုယ်စား သင်သည် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုနေပါက ဤစည်းမျဉ်းများအား သင်လက်ခံမှုကို သင်၏အလုပ်ရှင်နှင့် SMG အကြား သဘောတူညီချက်တစ်ခုအဖြစ် ယူဆပြီး သင်၏အလုပ်ရှင်အား ဤစည်းမျဉ်းများဖြင့်နှောင်တွယ်ရန် သင့်ထံတွင် အခွင့်အာဏာရှိကြောင်း ကိုယ်စားပြု၍ အာမခံပါသည်။

အရေးကြီးသော မှတ်စု- ဤစည်းမျဉ်းများတွင် သင့်အပေါ် ကျွန်ုပ်တို့၏တာဝန်ခံမှုကို ကန့်သတ်သည့် ပြဋ္ဌာန်းချက်များပါဝင်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့နှင့် မည်သည့်အငြင်းပွားမှုကိုမဆို အတန်းအစား သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ဆောင်မှု၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် မဟုတ်ဘဲ တစ်ဦးချင်းအခြေခံဖြင့် အပြီးသတ်နှင့် နှောင်တွယ်ထားသော ခုံသမာဓိစီရင်မှုမှတစ်ဆင့် ဖြေရှင်းရန် တောင်းဆိုပါသည်။ ထပ်ဆောင်းအချက်အလက်များ ရရှိရန်အတွက် "စာချုပ် တရားဝင်မှု အာမခံများအပေါ် ရှင်းလင်းအသိပေးခြင်း နှင့် တာဝန်ရှိမှုအတွက် အကန့်အသတ်များ" (အခန်း 7) နှင့် "အငြင်းပွားမှု ဖြေရှင်းခြင်း" (အခန်း 9) ကို ကြည့်ရှုပါ။

# အဆိုပါ ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများအတွင်း ချမှတ်ထားသော စည်းမျဉ်းများအားလုံးကို သင်သဘောမတူပါက SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်အသုံးပြုချင်မှ ပြုနိုင်ပါမည်။

## 1. စည်းမျဉ်းများတွင်း အပြောင်းအလဲများ

ဤစည်းမျဉ်းများ စတင်သက်ရောက်သည့်နေ့စွဲကို ဤဝက်ဘ်စာမျက်နှာ၏ ထိပ်ဖက်တွင် ရေးသားထားပါသည်။ အသားပေးဖော်ပြချက်သစ်များ ကျွန်ုပ်တို့ ထည့်သွင်းနေသည့်အတွက် ဤစည်းမျဉ်းများကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်နိုင်ပါသည်။ စည်းမျဉ်းများကို ပြင်ဆင်ခြင်းဖြင့် SMG က ဤစည်းမျဉ်းများကို အချိန်မရွေး မွမ်းမံပြင်ဆင်နိုင်ပါသည်။ ယင်းသို့သော မွမ်းမံပြင်ဆင်မှုတစ်ခုခုက သင့်အား နှောင်တွယ်ပါသည်။ ယင်းအတွက်ကြောင့် ဤစည်းမျဉ်းများကို စိစစ်သုံးသပ်ရန် ဤစာမျက်နှာသို့ အခါအားလျော်စွာ သင်ဝင်ရောက်သင့်ပါသည်။ မွမ်းမံထားသည့် စည်းမျဉ်းများကို ပို့စ်တင်ပြီးနောက်ပိုင်း ဝန်ဆောင်မှုများကို ဆက်လက်သုံးစွဲခြင်းက ပြင်ဆင်ထားသည့် စည်းမျဉ်းများကို သင်လက်ခံသည်ဟု ပြဆိုပါသည်။ ပြင်ဆင်ထားသည့် စည်းမျဉ်းများက စည်းမျဉ်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ယခင်က သဘောတူညီချက်များ၊ အသိပေးချက်များ သို့မဟုတ် ကြေငြာချက်များ၏ မူကွဲများအပေါ် လွှမ်းမိုးပါသော်လည်း ပြောင်းလဲချက်များကို နောက်ပြန်သက်ရောက်စေမည်မဟုတ်ပါ။

## 2. ထပ်ဆောင်း စည်းမျဉ်းများ

မိုဘိုင်းအက်ပလီကေးရှင်းများ၊ ဆုမဲများ၊ ကမ်းလှမ်းချက်များ ယှဉ်ပြိုင်မှုများ နှင့် အခြားဝန်ဆောင်မှုများကဲ့သို့သော SMG ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ၎င်းမှတစ်ဆင့် ကမ်းလှမ်းသော ဝန်ဆောင်မှုအချို့ကို ၎င်းတို့နှင့်တွဲဖက်၍ ပြဆိုထားသော ထပ်ဆောင်းစည်းမျဉ်းများနှင့် စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များအရ အုပ်စိုးနိုင်ပါသည်။ ယင်းသို့သော ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးမပြုမီ အဆိုပါ ထပ်ဆောင်းစည်းမျဉ်းများကို သင်သဘောတူရပါမည်။ ထပ်ဆောင်းစည်းမျဉ်းများမှ တစ်ခုခုကို အဆိုပါစည်းမျဉ်းများပေါ်မှ ထပ်ဆောင်းထည့်၍ အသုံးပြုရပါမည်။ ထပ်ဆောင်းစည်းမျဉ်းများမှ ပြဋ္ဌာန်းချက်တစ်ခုခုက အဆိုပါစည်းမျဉ်းများမှ တစ်ခုခု၏ ပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့် ပဋိပက္ခရှိပါက ထပ်ဆောင်းစည်းမျဉ်းများက အဆိုပါစည်းမျဉ်းများတွင်းရှိ မကိုက်ညီသောပြဋ္ဌာန်းချက်အပေါ်တွင် မကိုက်ညီမှုအတိုင်းအတာအတွက် အဓိက လွှမ်းမိုးမှုရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

## 3. SMG အကြောင်းအရာ

SMG ဝန်ဆောင်မှုများ (ပေါင်းစု၍ "SMG အကြောင်းအရာများ") ပေါ်ရှိ၊ အတွင်းရှိ သို့မဟုတ် ယင်းမှတစ်ဆင့် ပေးအပ်သော အချက်အလက်များ၊ ဂရပ်ဖစ်ပုံရိပ်များ၊ ဓာတ်ပုံများ၊ အနုပညာလက်ရာများ၊ စာသားများ၊ ဗီဒီယိုကလစ်ဖိုင်များ၊ ဒေတာအစုအပေါင်းများ၊ ဆော့ဖ်ဝဲရ်၊ အသံကလစ်ဖိုင်၊ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်၊ ဝန်ဆောင်မှု အမှတ်တံဆိပ်များ၊ လော့ဂ်မှတ်တမ်းများ၊ ကုန်သွယ်အမည်များ နှင့် အခြားအကြောင်းအရာများမှ

တစ်ခုခုအပါအဝင် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို SMG၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဖက်များ၊ တွဲဖက်များ၊ လိုင်စင်ရယူထားသူများ သို့မဟုတ် ကိုယ်စားပြုထားသည့် ကုမ္ပဏီများက ပိုင်ဆိုင်ပြီး အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နှင့် နိုင်ငံရပ်ခြား နှစ်မျိုးလုံး၏ မူပိုင်ခွင့်၊ ကုန်အမှတ်တံဆိပ် မူပိုင်ခွင့်နှင့် အခြားဥပဒေများအောက်တွင် ကာကွယ်ပေးထားပါသည်။အောက်ရှိ ကန့်သတ်လိုင်စင်ဆက်ရှင်အတွင်း ချမှတ်ထားသည်မှလွဲ၍ သို့မဟုတ် တည်ဆဲဥပဒေအရ လိုအပ်သည်မှလွဲ၍ မူပိုင်ခွင့်များ၊ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်များ၊ အခြား အသိဉာဏ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပိုင်ဆိုင်မှု သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများ၏ အစိတ်အပိုင်း မည်သည်ကိုမှ ကြိုတင်စာဖြင့်ရေးသား သဘောတူခွင့်ပြုချက်မရရှိပဲ မည်သည့်ရည်ရွယ်ချက်မဆိုအတွက် အပြည့်အဝဖြစ်စေ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်စေ အသုံးပြုခြင်း၊ ထပ်ဆင့် ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ပွားယူခြင်း၊ မိတ္တူကူးခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ထပ်ဆင့်ရောင်းချခြင်း၊ ရယူအသုံးပြုခြင်း၊ မွမ်းမံခြင်း သို့မဟုတ် အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့် အမြတ်ထုတ်ခြင်း မပြုနိုင်ပါ။ SMG အကြောင်းအရာများကို အခွင့်အာဏာမရှိပဲ အသုံးပြုခြင်းက မူပိုင်ခွင့်၊ ကုန်အမှတ်တံဆိပ် နှင့် အခြားဥပဒေများကို ချိုးဖောက်ပါသည်။

ဤစည်းမျဉ်းများကို (သီးခြား SMG အကြောင်းအရာများနှင့် ဆက်စပ်သည့် ထပ်ဆောင်းစည်းမျဉ်းများ နှင့် စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များ အပါအဝင်) သင်သဘောတူညီပါက SMG က သင့်အား SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ရယူရန် နှင့် အသုံးပြုရန် သင်တစ်ဦးတည်းပိုင်၊ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းနိုင်သည့်၊ သီးသန့်တစ်ဦးတည်းပိုင်မဟုတ်သော လွှဲပြောင်းမပေးနိုင်သည့် ကန့်သတ်လိုင်စင်တစ်ခု (ထပ်ဆင့် လိုင်စင်ချပေးပိုင်ခွင့် မပါရှိ) ချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ပြီး သင့်တစ်ဦးတည်းပိုင်အဖြစ် လုံးလုံးလျားလျား အသုံးပြုရန်အတွက် SMG အကြောင်းအရာများကို ဒေါင်းလုဒ်လုပ်ခြင်း၊ ပရင့်ထုတ်ခြင်း နှင့်/သို့မဟုတ် မိတ္တူကူးခြင်းလုပ်နိုင်ကာ ဤစည်းမျဉ်းများဖြင့် သက်ရောက်ခြင်းခံရပါသည်။ SMG ဝန်ဆောင်မှုများအတွင်း ထည့်သွင်းမြှုပ်နှံထားသော ကုန်သွယ်လျှို့ဝှက်ချက်များနှင့် အသိဉာဏ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပိုင်ဆိုင်မှုများကို သင့်အား လိုင်စင်ချပေးထားကြောင်း သို့မဟုတ် လိုင်စင်ချပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း သို့မဟုတ် တစ်နည်းအားဖြင့် သင့်အား ဖွင့်ဟဖော်ထုတ်ပြမည်မဟုတ်ကြောင်း သင်အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် စာမျက်နှာများ ထုတ်လုပ်ရန် SMG မှဖန်တီးထားသော HTML ကုဒ်ကို SMG ၏ မူပိုင်ခွင့်အရ အကာအကွယ်ပေးထားကြောင်း သင် အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ ဤနေရာတွင် အတိအလင်းမပေးအပ်ထားသည့် ရပိုင်ခွင့်များအားလုံးကို SMG မှ ကိုင်ဆောင်ထားပါသည်။

လုပ်ဆောင်ရန် SMG မှ ကြိုတင်စာဖြင့်ရေးသား အခွင့်အာဏာမပေးသ၍ အောက်ပါတို့ကို လုပ်ဆောင်မည် မဟုတ်ကြောင်း သင်သဘောတူပါသည်-

- a. SMG အကြောင်းအရာများကို အခြားအလုပ်တစ်ခုခု (သင့်ကိုယ်ပိုင် ဝက်ဘ်ဆိုက်ကဲ့သို့) အတွင်း ထည့်သွင်းပေါင်းစည်းခြင်း သို့မဟုတ် SMG အကြောင်းအရာများကို အများမြင် သို့မဟုတ် စီးပွားရေးပုံစံတစ်ခုခုအတွင်း အသုံးပြုခြင်း၊

- b. SMG အကြောင်းအရာများ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်နိုင်ကောင်းသော မှုပိုင်ခွင့်၊ ကုန်အမှတ်တံဆိပ် သို့မဟုတ် အခြားအသိဉာဏ်ပိုင်ဆိုင်ရာ ပိုင်ဆိုင်မှု အခွင့်အရေးများနှင့် ပတ်သက်သည့် အသိပေးချက်တစ်ခုခုကို ပြောင်းလဲခြင်း၊ သို့မဟုတ်
- c. SMG ဝန်ဆောင်မှုများမှ တစ်ခုခုသို့ "အတွင်းကျကျ ချိတ်ဆက်ထားခြင်း" (ဥပမာ SMG ဝန်ဆောင်မှုများမှ တစ်ခု၏ ပင်မစာမျက်နှာသာမကပဲ အခြားစာမျက်နှာတစ်ခုခုသို့ လင့်ခ်ချိတ်ထားခြင်း)။

SMG ဝန်ဆောင်မှုများအတွင်း သို့မဟုတ် တစ်လျှောက် ပြသထားသည့် ကုန်အမှတ်တံဆိပ်များ၊ လိုဂိုများ နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ ("တံဆိပ်များ") ကို SMG သို့မဟုတ် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများမှ ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ SMG သို့မဟုတ် အဆိုပါပြင်ပအဖွဲ့အစည်း၏ ကြိုတင်စာဖြင့်ရေးသားခွင့်ပြုချက် မပါရှိပဲ အဆိုပါတံဆိပ်များအား သင်အသုံးပြုခြင်းကို တားမြစ်ထားပါသည်။ SMG အကြောင်းအရာများကို အသုံးပြုရန် SMG ၏ခွင့်ပြုချက်ရယူပုံဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို သင်ရရှိလိုပါက [privacyofficer@smg.com](mailto:privacyofficer@smg.com) သို့ အီးမေးလ်ပို့ပါ။

**4. SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုခြင်း**

4.1. အကျုံးဝင် သတ်မှတ်ချက်- SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို မိမိတို့၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ရန် ကိုယ်တိုင်သဘောတူခွင့်ပြုချက်ပေးရန်အတွက် ၎င်းတို့ နေထိုင်ရာတိုင်းပြည်အတွင်း တရားဥပဒေအရခွင့်ပြုသည့် အသက်အရွယ်ထက် ငယ်ရွယ်သောကလေးများ သုံးစွဲရန် မရည်မှန်းထားပါ။ အကယ်၍ သင်သည် သင်၏နိုင်ငံတွင်း သဘောတူခွင့်ပြုချက်ပေးရန် အသက်မပြည့်သေးပါက SMG ၏ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးမပြုနိုင်ပါ။

4.2. သင့်အကောင့်- SMG ဝန်ဆောင်မှုများမှ အချို့သောအသားပေးဖော်ပြချက်များကို အသုံးပြုရန် အကောင့် ("အကောင့်") တစ်ခု သင်ဖန်တီးဖို့ လိုအပ်နိုင်ပါသည်။ သင်ကိုယ်တိုင်၏ တိကျပြီး ပြည့်စုံသည့် လက်ရှိအချက်အလက်များကို ပေးအပ်၊ ထိန်းသိမ်းထားရှိပြီး ပြင်ဆင်ရန် သင်သဘောတူပါသည်။ သင့်အနေဖြင့် လူတစ်ဦးဦး သို့မဟုတ် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတစ်ခုခုအဖြစ် ဟန်ဆောင်ခြင်း သို့မဟုတ် သင်မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်း အထောက်အထား သို့မဟုတ် အခြားသူတစ်ဦး၏ အသုံးပြုသူအမည်၊ စကားဝှက် သို့မဟုတ် အခြားအကောင့်ဆိုင်ရာ အချက်အလက် သို့မဟုတ် အခြားသူတစ်ဦး၏ အမည်၊ အလားတူညီမှု၊ အသံ၊ ပုံရိပ် သို့မဟုတ် ဓာတ်ပုံတို့အပါအဝင် အခြားသူတစ်ဦး သို့မဟုတ် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတစ်ခုခုနှင့် တွဲဖက်ဆက်စပ်မှုကို လွှဲပြောင်းမပြုရန် သဘောတူညီပါသည်။ သင်၏ သုံးစွဲသူအမည်၊ စကားဝှက်၊ အကောင့်ဆိုင်ရာ အခြားအချက်အလက်များကို အခွင့်အာဏာမရှိပဲ သုံးစွဲမှုတစ်ခုခုရှိပါက သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများအတွင်း ပါဝင်လုပ်ဆောင်စဉ် သိရှိလာသည့်

လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ အခြားချိုးဖောက်မှုတစ်ခုခုရှိပါက [privacyofficer@smg.com](mailto:privacyofficer@smg.com) မှတစ်ဆင့် ကျွန်ုပ်တို့အား ချက်ချင်းအသိပေးရန် ထပ်ဆောင်းသဘောတူညီပါသည်။

**အကောင့်တစ်ခု ဖန်တီးခြင်းအားဖြင့် သင့်အကောင့်ကို အသက်သွင်းချိန်တွင် သင်ပေးအပ်ခဲ့သည့် အီးမေးလ်စာကို အသုံးပြု၍ SMG က ဆက်သွယ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သင်သဘောတူညီပါသည်။**

သင့်အကောင့်ကို အခြားသူများ အသုံးမပြုပါစေနှင့်။ သင့်အကောင့်ကို ဝင်ရောက်အသုံးပြုခွင့် သင်ပေးထားသူများမှ အသုံးပြုမှုတစ်ခုခုအပါအဝင် သင့်အကောင့်မှ အသုံးပြုမှုအားလုံးအတွက် သင့်ထံတွင် တာဝန်ရှိပါသည်။

4.3. သင်၏တာဝန်ဝတ္တရားများ-

**SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ဥပဒေနှင့်လျော်ညီသည့် ရည်ရွယ်ချက်များအတွက်သာ အသုံးပြုရန်**

**သင်၏သဘောတူညီချက်။** SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ဥပဒေနှင့်လျော်ညီသည့် ရည်ရွယ်ချက်များအတွက်သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း သင်သဘောတူပါသည်။ SMG ၏ ဆာဗာများ သို့မဟုတ် ကွန်ရက်များကို ပျက်စီး၊ ပိတ်ဆို့၊ ဝန်ပို သို့မဟုတ် ချွတ်ယွင်းစေနိုင်မည့် သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အခြားပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခုမှ အသုံးပြုမှု နှင့် စိတ်ကျေနပ်မှုကို နှောင့်ယှက်စွက်ဖက်စေနိုင်မည့် မည်သည့်အပြုအမူမဆိုဖြင့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်အသုံးပြုမည်မဟုတ်ပါ။

**SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ဥပဒေနှင့်မလျော်ညီသည့် သို့မဟုတ် အခွင့်အာဏာမပေးထားသည့် ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် အသုံးမပြုရန် သင်၏သဘောတူညီချက်။** SMG ၏ဝန်ဆောင်မှုများ၊

အခြားအသုံးပြုသူများ၏ အကောင့်များ သို့မဟုတ် SMG ၏ကွန်ပျူတာစနစ်များ သို့မဟုတ် ကွန်ရက်များကို ချိုးဖျက်ဝင်ရောက်ခြင်း၊ စကားဝှက် ခိုးချခြင်း သို့မဟုတ် အခြားနည်းလမ်းတစ်ခုခုဖြင့် အခွင့်အာဏာမပေးပဲ ဝင်ရောက်အသုံးပြုခွင့်ရရှိရန် သင်ကြိုးပမ်းမည်မဟုတ်ကြောင်းလည်း ထပ်ဆောင်းသဘောတူညီပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါအကြောင်းအရာများကို ကန့်သတ်ခြင်းမရှိပဲ အောက်ပါတို့ကို လုပ်ဆောင်မည်မဟုတ်ကြောင်း (နှင့် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခုကို တိုက်တွန်းအားပေးခြင်း သို့မဟုတ် ခွင့်ပြုခြင်း လုပ်မည်မဟုတ်ကြောင်း) သင်သဘောတူညီပါသည်-

- a. SMG ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် SMG အကြောင်းအရာများ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသမှ ထုတ်နှုတ်ယူ သို့မဟုတ် ဝင်ရောက်အသုံးပြုခွင့် ရရှိအောင် မိတ္တူကူးခြင်း၊ မွမ်းမံခြင်း၊ အလိုက်အထိုက် ပြုပြင်ခြင်း၊

ဘာသာပြန်ဆိုခြင်း၊ ပြောင်းပြန်တည်ဆောက်ခြင်း၊ ကုဒ်ဖော်ခြင်း သို့မဟုတ် တစ်နည်းနည်းဖြင့် ကြိုးပမ်းခြင်း၊

- b. SMG ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် SMG အကြောင်းအရာများအတွင်း ပါဝင်သည့် မူပိုင်ခွင့်၊ ကုန်အမှတ်တံဆိပ် သို့မဟုတ် အခြား မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ အသိပေးချက်များကို ဖယ်ရှားခြင်း၊
- c. ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် လုံခြုံရေး သို့မဟုတ် လိမ်လည်မှုကာကွယ်တားဆီးရေးနှင့် ဆက်စပ်သော အင်္ဂါရပ်များ သို့မဟုတ် SMG အကြောင်းအရာတစ်ခုခုကို အသုံးပြုခြင်း သို့မဟုတ် မိတ္တူကူးခြင်းကို တားဆီး သို့မဟုတ် ကန့်သတ်သည့် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် SMG အကြောင်းအရာများ အသုံးပြုခြင်းအပေါ် ကန့်သတ်ချက်များကို တွန်းအားပေးသည့် အင်္ဂါရပ်များကို ကွေ့ရှောင်ခြင်း၊ ဖြုတ်ခြင်း သို့မဟုတ် တစ်နည်းအားဖြင့် နှောင့်ယှက်စွက်ဖက်ခြင်း၊
- d. မိုင်းရပ်စ်များ၊ ထရိုဂျန်များ၊ ပိုးများ၊ လောဂျစ်ဗုံးများ၊ စပိုင်ဝဲရ်၊ မယ်လ်ဝဲရ် သို့မဟုတ် အခြားအန္တရာယ်ရှိသော သို့မဟုတ် နည်းပညာပိုင်းအရ ဘေးဖြစ်စေသောအရာများကို သိလျက်နှင့် ထည့်သွင်းခြင်းဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို လွှဲမားအသုံးပြုခြင်း၊
- e. SMG ဝန်ဆောင်မှုများ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကို ဝင်ရောက်အသုံးပြုရန်၊ ပြန်လည်ထုတ်ယူရန်၊ ခြစ်ထုတ်ရန် သို့မဟုတ် အညွှန်းဆွဲရန် ရှိဘော့၊ စပိုင်ဒါ၊ နေရာရှာဖွေသည့်/ပြန်ထုတ်ယူသည့် အက်ပလီကေးရှင်းများ၊ သို့မဟုတ် အခြားအလိုအလျောက်လုပ်ဆောင်သည့် စက်ကိရိယာ၊ ပြင်ဆင်လုပ်ဆောင်မှု သို့မဟုတ် နည်းလမ်းများ အသုံးပြုခြင်း၊
- f. SMG ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများ၏ အသားပေးဖော်ပြချက်များ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းကို တစ်ချိန်ထဲတွင် ကိရိယာတစ်ခုထက်ပိုပြီး ဝင်ရောက်အသုံးပြုနိုင်စွမ်းပေးမည့် ကွန်ရက်တစ်ခုပေါ်တွင် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ရရှိနိုင်အောင်ပြုလုပ်ခြင်းအပါအဝင် မည်သည့်အကြောင်းရင်းမဆိုအတွက် မည်သည့်ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းမဆိုထံသို့ ငှားစားခြင်း၊ ငှားယူခြင်း၊ ချေးခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ထပ်ဆင့်လိုင်စင်ချပေးခြင်း၊ ဖြန့်ဖြူးခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း သို့မဟုတ် တစ်နည်းအားဖြင့် ရရှိနိုင်အောင်ပြုလုပ်ခြင်း၊
- g. SMG ဝန်ဆောင်မှုများ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်သော ဝက်ဘ်စာမျက်နှာများမှ တစ်ပိုင်းပိုင်းကို ဖောမက်ပုံစံ ပြန်ချခြင်း သို့မဟုတ် ဘောင်ခတ်ခြင်း၊
- h. အလိုအလျောက်နည်းလမ်းများဖြင့် သို့မဟုတ် အတုအယောင် သို့မဟုတ် လိမ်လည်ဟန်ဆောင်မှုအောက်တွင် အကောင့်တစ်ခုထက်ပို၍ ဖန်တီးခြင်း၊ သို့မဟုတ်
- i. အခြားအသုံးပြုသူ၏ ကြိုတင်စာဖြင့်ရေးသားခွင့်ပြုချက်မပါရှိပဲ သူ/သူမနှင့် ပတ်သက်သော ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်ကို စုဆောင်းခြင်း သို့မဟုတ် သိုလှောင်သိမ်းဆည်းခြင်း။

**SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အခွင့်အာဏာမရရှိပဲ အသုံးပြုခြင်း သို့မဟုတ် လွဲမှားအသုံးပြုခြင်း၏**

**အကျိုးဆက်များ** ဤစည်းမျဉ်းများမှတစ်ဆင့်ကို သင်ချိုးဖောက်သည်နှင့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်အသုံးပြုပိုင်ခွင့်ကို ချက်ချင်းပိတ်သိမ်းမည်ဖြစ်ကြောင်း နှင့် ဤစည်းမျဉ်းများ သို့မဟုတ် ထပ်ဆောင်းအကျိုးဝင်သည့် စည်းမျဉ်းများမှတစ်ဆင့်အတွင်း ချမှတ်ထားသည့် လိုအပ်ချက်များ သို့မဟုတ် တားမြစ်ချက်များမှ တစ်ဆင့်ကို သင်ချိုးဖောက်ပါက ထပ်ဆောင်းအသိပေးမှုမပြုဘဲ SMG ဝန်ဆောင်မှုများအား သင်အသုံးပြုခွင့်ကို အဆုံးသတ်ရန်ဆုံးဖြတ်ချက် SMG ထံတွင်ရှိကြောင်း သင်သဘောတူညီပါသည်။ မည်သည့် ဝက်ဘ်ဆိုက် ထောက်ပံ့ပေးမှုများမဆိုကို ပြန်အပ်ရန် သို့မဟုတ် ဖျက်ဆီးပစ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့မှ သင့်အား တောင်းဆိုပါက ထိုသို့ပြုလုပ်ရန် သင်ထပ်ဆောင်းသဘောတူပါသည်။

SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အခွင့်အာဏာမရပဲ အသုံးပြုခြင်း နှင့် လွဲမှားအသုံးပြုခြင်းတို့ကို တင်းတင်းကျပ်ကျပ် တားမြစ်ပါသည်။ အခြေအနေရပ်များပေါ်မူတည်ပြီး ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု နှင့်/သို့မဟုတ် ရာဇဝတ်မှုဆိုင်ရာ တရားစွဲဆိုမှုအတွက် အရပ်သားတိုင်ကြားချက်တစ်ခု သက်ရောက်ခံရနိုင်ပါသည်။ SMG က အဆိုပါစည်းမျဉ်းများအား ချိုးဖောက်မှု သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အခွင့်အာဏာမရရှိပဲ အသုံးပြုမှု သို့မဟုတ် လွဲမှားအသုံးပြုမှုတစ်ခုခုကို ဥပဒေတင်းကျပ်ရေး အာဏာပိုင်များထံ အစီရင်ခံပိုင်ခွင့်ကို ထိန်းသိမ်းထားပါသည်။ SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အခွင့်အာဏာမရရှိပဲ အသုံးပြုမှု သို့မဟုတ် လွဲမှားအသုံးပြုမှုတစ်ခုခုရှိသည့်ဖြစ်ရပ်တွင် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်၏အသုံးပြုပိုင်ခွင့် ချက်ချင်းရပ်တန့်သွားမည်ဖြစ်ပြီး SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်ရယူအသုံးပြုခွင့်အား အသိပေးချက်မပြုပဲ SMG က အဆုံးသတ်လိုက်နိုင်ပါသည်။

**SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုခြင်းနှင့် ဆက်စပ်သည့် ကောက်ခံမှုများ၊ အခကြေးငွေများ နှင့် အခြားကုန်ကျစရိတ်များ (အခွန်အခဆိုင်ရာ သတင်းပေးပို့ကြေးအပါအဝင်) ပေးရန် သင်၏တာဝန်။** SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုခြင်းနှင့် ဆက်စပ်သည့် ကောက်ခံမှုများ၊ အခကြေးငွေများ နှင့် အခြားကုန်ကျစရိတ်များ (အခွန်အခဆိုင်ရာ သတင်းပေးပို့ကြေးအပါအဝင်) ပေးရန် သင့်ထံတွင် လုံးလုံးလျားလျားတာဝန်ရှိပါသည်။ SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်၏မိဘိုင်းဖုန်း၊ တက်ဘလက် သို့မဟုတ် အခြားမိဘိုင်းကိရိယာများပေါ်တွင် ရယူပြီး အသုံးပြုပါက သင့်ထံတွင် ပိုင်ဖိုင်မှတစ်ဆင့် ပိုင်ယာမဲ့ဝန်ဆောင်မှု သို့မဟုတ် ပါဝင်လုပ်ဆောင်နေသည့် မိဘိုင်းဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူတစ်ဦး ရှိရပါမည်။ အချို့သော ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် စာသားမက်ဆေ့ပို့ခြင်း (SMS သို့မဟုတ် MMS) စွမ်းဆောင်ရည် လိုအပ်နိုင်ပါသည်။ သင်၏ မိဘိုင်းဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူထံမှ ကျသင့်သော မက်ဆေ့ နှင့် ဒေတာ ကောက်ခံကြေးများအားလုံးအတွက် သင့်ထံတွင် လုံးလုံးလျားလျား တာဝန်ရှိကြောင်း သင်သဘောတူညီပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ကမ်းလှမ်းနိုင်သည့် စာသားမက်ဆေ့ပို့ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် သီးခြားကောက်ခံကြေးတစ်ခု ကျွန်ုပ်တို့ မတောင်းခံသော်လည်း မက်ဆေ့ နှင့် ဒေတာနှုန်းထားများ သက်ရောက်နိုင်ပါသည်။ ကောက်ခံကြေးအားလုံးကို သင်၏ မိဘိုင်းဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူက ငွေတောင်းခံပြီး

၎င်းထံ ပေးချေရပါမည်။ ဈေးနှုန်းသတ်မှတ်ရေး အစီအစဉ်နှင့် အသေးစိတ်အချက်များရရှိရန် သင်၏ မှီခိုဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူထံ ဆက်သွယ်ပါ။ ပေးပို့ခြင်းကို သင်၏မှီခိုဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူထံမှ ထိရောက်သည့် ထုတ်လွှင့်မှုမှ သက်ရောက်သည့်အတွက် စာသားမက်ဆေ့များ ပေးပို့မှု နှောင့်နှေးခြင်း သို့မဟုတ် စာသားမက်ဆေ့များ ပေးပို့မှု မအောင်မြင်ခြင်းတစ်ခုခုအတွက် SMG က တာဝန်မခံပါ။ စာသားမက်ဆေ့များကို အချိန်တိုင်း နေရာတိုင်းတွင် ရရှိနိုင်ချင်မှ ရရှိနိုင်ပါသည်။

**စာသားမက်ဆေ့များ လက်ခံရရှိရန် ရွေးချယ်ပါဝင်နိုင်ရန် သင်၏သဘောတူညီချက်ဆိုင်ရာ အကျိုးဆက်များ** ကျွန်ုပ်တို့ထံမှ စာသားမက်ဆေ့များ လက်ခံရရှိရန် သင်ရွေးချယ်ပါဝင်လိုက်သည်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့မှ သင့်ထံ ပေးပို့သည့် စာသားမက်ဆေ့ အကြိမ်အရေအတွက်က ကျွန်ုပ်တို့နှင့် သင်၏အရောင်းအဝယ်ပေါ် မူတည်ပါလိမ့်မည်။ **စာသားမက်ဆေ့များကို လက်ခံရန် သဘောတူညီခြင်းဖြင့် သင့်ထံသို့ စာသားမက်ဆေ့ပို့ဆောင်ရန် အလိုအလျောက် ဖုန်းခေါ်သည့်စနစ်တစ်ခုကို SMG က အသုံးပြုနိုင်ကြောင်း သင်နားလည်ပြီး သဘောတူပါသည်။ ထို့အပြင် ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများကို ဝယ်ယူခွင့်ရရှိရန်အတွက် စာသားမက်ဆေ့လက်ခံရယူရန် သင်၏သဘောတူညီချက်ကို မလိုအပ်ကြောင်း ထပ်ဆောင်းနားလည်ပါသည်။**

4.4 ပေးပို့တင်သွင်းချက်များ။ SMG ဝန်ဆောင်မှုများသို့ သို့မဟုတ် မှတဆင့် အဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းများ၊ အကြံပြုချက်များ၊ ဗီဒီယိုမှတ်ချက်များ၊ အကြံဉာဏ်များ၊ မှတ်စုများ၊ အခြေခံသဘောတရားများ သို့မဟုတ် အခြားအချက်အလက်များ သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများကို မိမိဆန္ဒအလျောက် ပို့စ်တင်ခြင်း သို့မဟုတ် တစ်နည်းအားဖြင့် ပေးပို့တင်သွင်းချက် (ပေါင်းစု၍ "ပေးပို့တင်သွင်းချက်များ") ပြုရန် SMG က သင်နှင့် အခြားအသုံးပြုသူများအတွက် အခွင့်အလမ်းများ အခါအားလျော်စွာ ကမ်းလှမ်းပေးနိုင်ပါသည်။

သင်၏ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များအတွက် နှင့် အဆိုပါ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များကို ပေးပို့ခြင်း နှင့် ပို့စ်တင်ခြင်းတို့၏ အကျိုးဆက်များအတွက် သင့်ထံတွင် လုံးလုံးလျားလျား တာဝန်ရှိပါသည် သို့မဟုတ် ရှိပါမည်။ သင်၏ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များမှ ရလဒ်ဖြစ်လာသည့် မူပိုင်ခွင့်များ၊ မူပိုင်ခွင့် အခွင့်အရေးများကို ချိုးဖောက်မှုတစ်ခုခုမှ ဖြစ်ပေါ်လာသော ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုတစ်ခုခု သို့မဟုတ် အခြားထိခိုက်နစ်နာမှုများအတွက် သင် လုံးလုံးလျားလျား တာဝန်ခံရပါမည်။ သင်ပေးအပ်သည့် အသေးစိတ်အချက်များပေါ်မူတည်၍ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များကို သင်နှင့် ချိတ်ဆက်နိုင်သည့်အတွက် ပေးပို့တင်သွင်းချက်များကို ပေးပို့ သို့မဟုတ် ပို့စ်တင်ချိန်တွင် သင်ပေးအပ်သည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက် ပမာဏကို တတ်နိုင်သလောက် အပြည့်ဝဆုံးအတိုင်းအတာအထိ သင် ကန့်သတ်သင့်ပါသည်။



ပေးပို့တင်သွင်းချက်များကို SMG (နှင့်/သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့မှ သတ်မှတ်ပေးထားသူ (များ)) သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများမှ နေရာတစ်ခုခုသို့ ပေးပို့၊ ပို့စွဲတင် သို့မဟုတ် လွှဲပြောင်းပေးခြင်းဖြင့် သင်မှ အလိုအလျောက် ပေးအပ် သို့မဟုတ် အာမခံသည်မှာ- သင် သို့မဟုတ် သင်တင်သွင်းသည့် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းပိုင်ရှင်သည် SMG နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ သတ်မှတ်ပေးထားသူများအား သင်၏ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များ (အပြည့်အဝဖြစ်စေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်စေ)ကို ယခု သိရှိထားသည့် သို့မဟုတ် နောက်ပိုင်းမှ တည်ထောင်သည့် မီဒီယာ တစ်ခုခုအတွင်း မည်သည့်ရည်ရွယ်ချက်မျိုးဖြင့် ဖြစ်စေ၊ စီးပွားရေးအရဖြစ်စေ အခြားတစ်နည်းဖြင့် ဖြစ်စေ သင့်အား လျော်ကြေးပေးစရာမလိုပဲ အသုံးပြု၊ ထပ်ဆင့်ထုတ်လုပ်၊ ထပ်ဆင့်လိုင်စင်ချ (လုပ်ငန်းတူလုပ်ဆောင်သူ အများအပြားမှတစ်ဆင့်)၊ ဖြန့်ဖြူး၊ ဖန်တီး အလုပ်များထုတ်နှုတ်ဖန်တီး၊ ဆောင်ရွက်ပြီး တင်ပို့ရန်အတွက် ကမ္ဘာအနှံ့၊ သီးသန့်မဟုတ်၊ ထပ်ဆင့်လိုင်စင်ချပေးနိုင် (လုပ်ငန်းတူလုပ်ဆောင်သူ အမျိုးမျိုးမှတစ်ဆင့်)၊ လွှဲပြောင်းပေးနိုင်၊ အခမဲ့ မူပိုင်ခွင့်သုံးစွဲကြေး၊ ထာဝရ၊ မရှုပ်သိမ်းနိုင်သည့် အခွင့်အရေး အတိအလင်းပေးအပ်ပါသည်။ အခြားတစ်နည်းဖြင့်ဆိုလျှင် --သင်၏ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များကို ထပ်မံထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ဖွင့်ဟဖော်ထုတ်ခြင်း၊ ဖြန့်ချိခြင်း သို့မဟုတ် ထုတ်လွှင့်ကြေငြာခြင်းအပါအဝင် -- သင်၏ပေးပို့တင်သွင်းချက်များကို နေရာမရွေး၊ အချိန်မရွေး၊ မည်သည့်မီဒီယာမဆိုအတွင်း နှင့် မည်သည့်ရည်ရွယ်ချက်မဆိုအတွက် သင့်အား ငွေပေးချေစရာမလိုဘဲ သို့မဟုတ် သင့်အတွက် ဘာတာဝန်ယူပေးစရာမလိုပဲ အလိုအလျောက်အသုံးပြုရန် အခွင့်အရေး SMG ထံ၌ ရှိပါသည်။ အခြား အသုံးပြုသူတစ်ဦး၏ ကိုယ်ပိုင်အသုံးပြုမှုအတွက် သင်၏ပေးပို့တင်သွင်းချက်ကို အသုံးပြုရန်၊ ကြည့်ရှုရန်၊ သို့လျှင်သိမ်းဆည်းရန် သို့မဟုတ် ထပ်မံထုတ်လုပ်ရန်လည်း အဆိုပါ အသုံးပြုမှုကို သင်ခွင့်ပြုပါသည်။ သင်၏ ပေးပို့တင်သွင်းချက်တစ်ခုခုကို နေရာမရွေး ရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုခုအတွက် အသုံးပြုရန်အခွင့်အရေးကို SMG (နှင့်/သို့မဟုတ် အခြားသတ်မှတ်ထားသူများ) အား ဤနေရာတွင် သင်ပေးအပ်ပါသည်။ သင်၏ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များထဲမှ တစ်ခုခုကို SMG (နှင့်/သို့မဟုတ် ၎င်းမှသတ်မှတ်ထားသူ (များ)) အသုံးပြုပါက မည်သည့်အခြေအနေရပ်မဆိုအောက်တွင် မည်သည့်ငွေပေးချေမှုအမျိုးအစားမဆိုကိုမှ သင်အကျိုးဝင် ရရှိမည်မဟုတ်ပါ။ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များအားလုံးသည် လျှို့ဝှက်သို့သိပ်မှုမရှိ၊ မူပိုင်ခွင့်မရှိဟု ယူဆပါသည်။

သင်ပို့စွဲတင်သည့် ပေးပို့တင်သွင်းချက်များကို လူအများရရှိနိုင်အောင် လုပ်ပေးနိုင်ပါသည်။ သင်၏ပေးပို့တင်သွင်းချက်များမှ တစ်ခုခုနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့်ရှိရန် မမျှော်မှန်းထားကြောင်း သင်အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များကို မိမိသဘောဆန္ဒအလျောက်နှင့် မိမိကိုယ်ပိုင်အန္တရာယ်ဖြင့် ပြုလုပ်ကြောင်း သင်ထပ်ဆောင်း အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ အချက်အလက်များ၊ မှတ်ချက်များ သို့မဟုတ် SMG၊ SMG ၏ ဖောက်သည်များ၊ သို့မဟုတ် အခြား စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ် လူတစ်ဦးနှင့် ပတ်သက်သည့် အခြားအကြောင်းအရာများကို ပို့စွဲတင်ချိန်တွင် ချင့်ချိန်ပိုင်းခြားမှုကောင်းကောင်း အသုံးပြုသင့်ပါသည်။ သင်၏ အသရေပျက်စေသည့် သို့မဟုတ်

ဥပဒေအရ တစ်နည်းနည်းဖြင့် အရေးယူနိုင်သည့် ပေးပို့တင်သွင်းချက်များ၏ ရလဒ်အဖြစ် အခြား အသုံးပြုသူများ၊ SMG သို့မဟုတ် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများ ခံစားရသည့် ထိခိုက်ပျက်စီးမှုတစ်ခုခုအတွက် သင့်အား တရားဝင်တာဝန်ခံခိုင်းနိုင်ပါသည်။ သင်နေထိုင်ရာတိုင်းပြည်၏ တည်ဆဲဥပဒေများအရ အခြားတစ်နည်းဖြင့် မလိုအပ်သရွှံ့ ပေးပို့တင်သွင်းချက်တစ်ခုကို ပို့စ်တင်ချိန်တွင် သင်၏ အသုံးပြုသူအမည် သို့မဟုတ် ကလောင်အမည်ဖြင့် ပေးပို့တင်သွင်းချက်ကို ချိတ်ဆက်ရန် သင်ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။

အဆိုပါ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များသည် အသရေပျက်စေ သို့မဟုတ် အခြားတစ်နည်းဖြင့် အရေးယူနိုင်သည်ပင်ဖြစ်စေ အသုံးပြုသူများမှ ပြုလုပ်သည့် ပေးပို့တင်သွင်းချက်များအတွက် SMG က ဥပဒေအရ တာဝန်မရှိပါ။ SMG ဝန်ဆောင်မှုများသို့ သို့မဟုတ် မှတဆင့် ပို့စ်တင် သို့မဟုတ် အခြားတစ်နည်းဖြင့် တင်သွင်းခဲ့သည့် ထင်မြင်ချက်များ၊ အကြံဉာဏ်များ သို့မဟုတ် တိုက်တွန်းအကြံပြုချက်များအတွက် SMG တွင် တာဝန်မရှိပါ သို့မဟုတ် ယင်းတို့ကို ထောက်ခံချက်မပေးပါ။ ယင်းသို့သော ပေးပို့တင်သွင်းချက်များနှင့် ဆက်စပ်သည့် တာဝန်ခံမှု တစ်ခုခု နှင့် အားလုံးကို SMG မှ အထူးသဖြင့် ငြင်းဆိုပါသည်။ အသုံးပြုသူများ သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများသို့ သို့မဟုတ် မှတဆင့် ၎င်းတို့ပို့စ်တင်သွင်းသည့် အချက်အလက်များ၏ အရည်အသွေးများ၊ နောက်ခံ သို့မဟုတ် စွမ်းဆောင်ရည်များကို SMG မှ အတည်မပြုပါ သို့မဟုတ် မစိစစ်ပါ။ ထို့အတွက်ကြောင့် သင်၏ပေးပို့တင်သွင်းချက်များကို ပြင်ဆင်ချိန်တွင် သင့်အနေဖြင့် အသိတရားနှင့် ချင့်ချိန်ပိုင်းခြားမှုကောင်းကောင်း အသုံးပြုရန် SMG မှ သင့်အား တိုက်တွန်းပါသည်။

ပေးပို့တင်သွင်းချက်တစ်ခုကို ပို့စ်တင်ခြင်းဖြင့် သင်၏ပေးပို့တင်သွင်းချက်သည် အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်ဟု သင် သဘောတူ၊ ကိုယ်စားပြု၍ အာမခံပါသည်-

- a. မှန်ကန်ပြီး တိကျကြောင်း၊
- b. SMG ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် အကြောင်းအရာ သို့မဟုတ် ဆောင်ပုဒ်နှင့် သက်ဆိုင်ကြောင်း၊
- c. ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု၏ မိတ္တူမူပိုင်ခွင့်၊ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်၊ မူပိုင်ခွင့်၊ စာပေ၊ ကုန်သွယ် လျှို့ဝှက်ချက်၊ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့်၊ လူသိရှင်ကြား၊ တစ်ဦးတည်းပိုင်၊ စာချုပ်ဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် အခြားအခွင့်အရေးများကို ထိပါးခြင်း၊ မဆီမလျော်ပြုလုပ်ခြင်း သို့မဟုတ် ချိုးဖောက်ခြင်းမပြုကြောင်း၊
- d. လူတစ်ဦးဦးထံမှ ကြိုတင်စာဖြင့်ရေးသား သဘောတူခွင့်ပြုချက် သင့်ထံတွင်မရှိသရွှံ့ အဆိုပါသူအား ခွဲခြားဖော်ပြနိုင်သည့် အချက်အလက် သို့မဟုတ် အခြားတစ်နည်းဖြင့် လူတစ်ဦးဦး၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာဒေတာ ပါဝင်သည့် အချက်အလက်ကို မထည့်သွင်းကြောင်း၊
- e. မည်သည့် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ် ၎င်း၏ ထုတ်ကုန် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများနှင့်ပတ်သက်၍ အထောက်အထားမဲ့ အရေးဆိုမှုများ မပြုလုပ်ကြောင်း၊

- f. လူတစ်ဦးဦး သို့မဟုတ် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခုကို ထိခိုက်နစ်နာစေသည့် သို့မဟုတ် ထိခိုက်နစ်နာစေရန် ကျိုးကြောင်းလျော်ညီစွာ မျှော်မှန်းထားနိုင်သည့် ဆဲဆို၊ အသရေဖျက်၊ မမှန်မကန်၊ လှည့်စား၊ အောက်တန်းကျ၊ မဖွယ်မရာ၊ ညစ်ညမ်းပုံရိပ်၊ ကြမ်းတမ်း၊ တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်၊ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကွက်ကွက်ကွင်းကွင်းဖြစ်၊ မုန်းတီး၊ အလွဲသုံးစားပြု၊ ခြိမ်းခြောက်၊ နှောင့်ယှက်၊ လူမှုရေးနားမလည်၊ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် လူမျိုးရေးအရ စော်ကားသည့် မှတ်ချက်များ သို့မဟုတ် အခြားအကြောင်းအရာများ မပါဝင်ကြောင်း၊
- g. တရားမဝင် မဟုတ်ကြောင်း နှင့် တရားမဝင်သည့် လှုပ်ရှားမှု သို့မဟုတ် တရားမဝင်သည့် လှုပ်ရှားမှုများ ကျူးလွန်ရန်ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ၎င်းတို့အကြောင်း ဆွေးနွေးရန် တိုက်တွန်းအကြံပြုခြင်း သို့မဟုတ် ထောက်ခံအားပေးခြင်း မပြုကြောင်း၊
- h. ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းနှင့်သက်ဆိုင်ခြင်း မရှိသည့်အပြင် ကုန်ပစ္စည်း သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုခုကို ကြေငြာ သို့မဟုတ် ရောင်းချရန် (အမြတ်အစွန်းရရန်ဖြစ်စေ မရရန်ဖြစ်စေ) ကမ်းလှမ်းခြင်း သို့မဟုတ် အခြားသူများထံမှ အဓမ္မတောင်းခံခြင်း (အလှူငွေများ သို့မဟုတ် ငွေကြေးပါဝင်ထည့်သွင်းမှုများရရှိရန် အဓမ္မတောင်းခံခြင်း အပါအဝင်) မပြုကြောင်း၊
- i. ဗိုင်းရပ်စ် သို့မဟုတ် အခြားဘေးဖြစ်စေတတ်သော အကြောင်းအရာများ မပါဝင်ကြောင်း၊ သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် အခြားချိတ်ဆက်ကွန်ရက်များကို ထိခိုက်စေခြင်း၊ အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးစေခြင်း၊ သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို လူတစ်ဦး သို့မဟုတ် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု အသုံးပြုမှု နှင့် ကျေနပ်စွာသုံးစွဲမှုကို တစ်နည်းနည်းဖြင့် နှောင့်ယှက်စွက်ဖက်ခြင်း မပြုကြောင်း၊ နှင့်
- j. သင်၏ ပေးပို့တင်သွင်းချက်သာမက SMG ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် သင် ပို့စ်တင်သွင်းနေသည့် သို့မဟုတ် သင်၏ ပေးပို့တင်သွင်းချက်ကို တစ်နည်းနည်းဖြင့် ပေးအပ်နေသည့် နေရာများ နှင့်စပ်လျဉ်း၍ သို့မဟုတ် ယင်းနေရာများမှတစ်ဆင့် အသက်ကန့်သတ်ချက်များအပါအဝင် တည်ဆဲဥပဒေများ၊ စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ မူဝါဒများ နှင့် စာချုပ်ပါစည်းမျဉ်းများ အားလုံးအတိုင်း လိုက်နာကြောင်း။

ပေးပို့တင်သွင်းချက်တစ်ခုခုကို ပြောင်းလဲရန်၊ ဖယ်ရှားရန် သို့မဟုတ် ပို့စ်တင်ဖို့ ငြင်းပယ်ရန် သို့မဟုတ် ပို့စ်တင်နိုင်စေဖို့ ခွင့်ပြုချက်ပေးရန် SMG ထံတွင် အခွင့်အရေးရှိသော်လည်း တာဝန်ဝတ္တရားမဟုတ်ကြောင်း သင် အသိအမှတ်ပြုပြီး သဘောတူညီပါသည်။ သင် သို့မဟုတ် အခြား ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခုမှ ပို့စ်တင်သော ပေးပို့တင်သွင်းချက်တစ်ခုခုအတွက် SMG က တာဝန်မယူသည့်အပြင် တာဝန်မရှိဟုလည်း ယူဆပါသည်။ အသုံးပြုသူအားလုံးသည် အဆိုပါပြဋ္ဌာန်းချက်များအတိုင်း လိုက်နာမှုရှိမရှိ SMG က သေချာအောင်မလုပ်နိုင်ပါ သို့မဟုတ် မလုပ်ပါ။ ထို့အပြင် ထို့သို့ မလိုက်နာမှုကြောင့် သင်နှင့် SMG ကြား၌ ဖြစ်ပေါ်လာသည့် ဘေးအန္တရာယ် သို့မဟုတ် ထိခိုက်မှုဆိုင်ရာ အန္တရာယ်များအားလုံးကို ဤနေရာမှ သင်တာဝန်ယူပါသည်။

သင်၏ပေးပို့တင်သွင်းချက်အတွင်း၌ ပါဝင်သည့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို အခြားလူများက မြင်နိုင် အသုံးပြုနိုင်သည့်အတွက်ကြောင့် သင့်ပေးပို့တင်သွင်းချက်အတွင်း သင်၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်တစ်ခုခုကို ဖွင့်ဟဖော်ထုတ်မှု အနည်းဆုံးဖြစ်စေရန် SMG က သင့်အား ပြင်းပြင်းထန်ထန် တိုက်တွန်းပါသည်။ ပေးပို့တင်သွင်းချက်များမှတစ်ဆင့် ဆက်သွယ်ပြောကြားရန် သင်ရွေးချယ်သော အချက်အလက်အတွက် SMG က တာဝန်မယူပါ။

**5. ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း ဝက်ဘ်ဆိုက် နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ**

SMG ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် လူမှုမီဒီယာများ (ပေါင်းစု၍ "ချိတ်ဆက်ထားသော ဝန်ဆောင်မှုများ") အပါအဝင် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများ၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်များ နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများသို့ ချိတ်ဆက်ထားသော လင့်ခ်များ ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ ချိတ်ဆက်ထားသောဝန်ဆောင်မှုများသည် SMG ၏ထိန်းချုပ်မှုအောက်တွင် မရှိဘဲ ချိတ်ဆက်ထားသော ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ယင်းအပေါ်ရှိ အချက်အလက် သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့ပံ့ပိုးတစ်ခုခု သို့မဟုတ် ချိတ်ဆက်ထားသော ဝန်ဆောင်မှုမှ လက်ခံရရှိသည့် ထုတ်လွှင့်မှု မည်သည့်ပုံစံမဆိုအတွက် SMG က တာဝန်မယူပါ။ လင့်ခ်တစ်ခုခုကို ထည့်သွင်းခြင်းက SMG မှ အဆိုပါ ချိတ်ဆက်ထားသော ဝန်ဆောင်မှုကို ထောက်ခံသည် သို့မဟုတ် ချိတ်ဆက်ထားသော ဝန်ဆောင်မှုကို လည်ပတ်လုပ်ဆောင်သူများနှင့် ဆက်စပ်မှုတစ်ခုခုရှိသည်ဟု မဆိုလိုပါ။ SMG က ချိတ်ဆက်ထားသော ဝန်ဆောင်မှုများကို စုံစမ်းစစ်ဆေး၊ အတည်ပြု သို့မဟုတ် စောင့်ကြည့်မည်မဟုတ်ပါ။ SMG က သင်အဆင်ပြေစေရန်အတွက် ချိတ်ဆက်ထားသော ဝန်ဆောင်မှုများသို့ လင့်ခ်များ ပေးအပ်ပါသည်။ ချိတ်ဆက်ထားသော ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်၏ကိုယ်ပိုင်အန္တရာယ်ဖြင့် သင်အသုံးပြုပါသည်။

**6. ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့်/ဘေးကင်းလုံခြုံရေး**

ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးမပြုမီ SMG ဝန်ဆောင်မှုများပေါ်တွင် SMG မှကောက်ယူစုဆောင်းသော ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များ၊ ယင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပုံ နှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များကို မည်သူနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ မျှဝေနိုင်ကြောင်းနှင့် ပတ်သက်၍ လေ့လာသိရှိရန် SMG ၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒကို ဂရုတစိုက် ဖတ်ရှုပါ။

**7. စာချုပ် တရားဝင်မှု၊ အာမခံများအပေါ် ရှင်းလင်းအသိပေးခြင်း နှင့် တာဝန်ရှိမှုအတွက် အကန့်အသတ်များ**

SMG က အဆိုပါစည်းမျဉ်းများအတွင်း ဥပဒေအရ ဝင်ရောက်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့ပြုလုပ်ရန် ဥပဒေအရ ပါဝါရှိကြောင်း SMG က အာမခံပါသည်။ သင်က အဆိုပါစည်းမျဉ်းများအတွင်း ဥပဒေအရ ဝင်ရောက်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့ပြုလုပ်ရန် ဥပဒေအရ ပါဝါရှိကြောင်း သင်အာမခံပါသည်။

**အထက်တွင် အတိအလင်းဖော်ပြထားသည်မှလွဲ၍ SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို မည်သည့် အာမခံချက်အမျိုးအစား၊ ဖော်ပြချက် သို့မဟုတ် သွယ်ဝိုက်ပြောဆိုမှုမရှိပဲ "ယင်းအတိုင်း" နှင့် "ရနိုင်ခြေရှိသည့်အတိုင်း" ပေးအပ်ပါသည်။**

SMG အကြောင်းအရာ သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် SMG အကြောင်းအရာများကို အသုံးပြုခြင်းမှ ရရှိလာမည့် ရလဒ်များ၏ တိကျမှု၊ ယုံကြည်နိုင်ဖွယ်ရှိမှု၊ ပြည့်စုံမှု၊ သို့မဟုတ် အချိန်မှန်နှင့်ပတ်သက်၍ SMG က မည်သည့်ကိုယ်စားပြုချက် သို့မဟုတ် အာမခံချက်များမှ မပြုလုပ်ပါ။ SMG ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် အကြောင်းအရာကို အသုံးပြုခြင်းသည် မိမိကိုယ်ပိုင် အန္တရာယ်ဖြစ်ပါသည်။ SMG ဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် SMG အကြောင်းအရာများအတွင်း အပြောင်းအလဲများကို အခါအားလျော်စွာ ပြုလုပ်ထားပါသည်။ အဆိုပါ အပြောင်းအလဲများကို အချိန်မရွေး ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။ SMG ဝန်ဆောင်မှုအတွင်းရှိ အကြောင်းအရာအချို့ကို ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများမှ ပေးအပ်ထားနိုင်ပါသည်။ အဆိုပါ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများထံမှ အကြောင်းအရာတစ်ခုခုအတွက် SMG တွင် တာဝန်မရှိပါ။

SMG ဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် SMG အကြောင်းအရာများကို "ယင်းအတိုင်း" အခြေခံဖြင့် မည်သည့် အာမခံမှုအမျိုးအစားမှမပါဘဲ ပေးအပ်ပါသည်။ ရောင်းဝယ်နိုင်မှု၊ သီးခြားရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုနှင့် ကိုက်ညီမှု၊ ခေါင်းစဉ်များအတွက် သွယ်ဝိုက် အာမခံမှုများနှင့် အခြေအနေများ၊ တစ်ဦးတည်းပိုင် သို့မဟုတ် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း အခွင့်အရေးများကို မချိုးဖောက်မှု၊ ချွတ်ယွင်းချက်များ ကင်းရှင်းမှု၊ အနှောင့်အယှက်မရှိ သုံးစွဲမှု နှင့် ကုန်သွယ်မှုအတွက် ရောင်းဝယ်ဆက်ဆံသည့် သို့မဟုတ် အသုံးပြုသည့်လမ်းကြောင်းမှ သွယ်ဝိုက်အာမခံမှုများအားလုံး အပါအဝင် တည်ဆဲဥပဒေမှ ခွင့်ပြုသလောက် အမြင့်ဆုံးအတိုင်းအတာအထိ အာမခံချက်များ နှင့် အခြေအနေ အမျိုးအစားများအားလုံးကို SMG က အထူးငြင်းဆိုပါသည်။

(က) SMG ဝန်ဆောင်မှုများက သင်၏လိုအပ်ချက်များအတိုင်း ပြည့်မီမည်၊ (ခ) SMG ဝန်ဆောင်မှုများ၏ လည်ပတ်မှုများသည် အပြတ်အတောက်ကင်းမည် သို့မဟုတ် ဗိုင်းရပ်စ် သို့မဟုတ် အမှားအယွင်း ကင်းရှင်းမည် သို့မဟုတ် (ဂ) အမှားအယွင်းများကို ပြင်ဆင်မည်ဟု SMG မှ အာမခံပါ။ SMG ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် SMG အကြောင်းအရာများကို သုံးစွဲခြင်းကြောင့် စက်ကိရိယာများကို ပြင်ဆင်ရန် သို့မဟုတ် အစားထိုးရန်အတွက် လိုအပ်ချက်ဖြစ်ပေါ်လာခြင်း၊ သို့မဟုတ် အမြတ်အစွန်း သို့မဟုတ် အချက်အလက် ဆုံးရှုံးခြင်းဖြစ်ပါက အဆိုပါကုန်ကျစရိတ်များအတွက် SMG တွင် တာဝန်ရှိမည်မဟုတ်ပါ။ SMG သို့မဟုတ် ၎င်းမှ အခွင့်အာဏာပေးထားသော ကိုယ်စားလှယ်များမှပေးအပ်သော နှုတ်ဖြင့် သို့မဟုတ် စာဖြင့် အကြံဉာဏ်တစ်ခုခုသည် အာမခံချက်တစ်ခု မဖန်တီးပါ သို့မဟုတ် ဖန်တီးမည်မဟုတ်ပါ။ အချို့သော တရားစီရင်ရေးနယ်ပယ်များက သွယ်ဝိုက်အာမခံများကို ချန်လှပ်ရန် ခွင့်မပြုပါ။ ယင်းက အထက်ပါ ချန်လှပ်ချက်များမှ အချို့သို့မဟုတ် အားလုံးက သင့်အတွက် အကျိုးဝင်ချင်မှ ဝင်နိုင်မည်ဟု ဆိုလိုပါသည်။

**SMG ဝန်ဆောင်မှုများ အသုံးပြုခြင်းသည် မိမိကိုယ်ပိုင် အန္တရာယ်ဖြစ်ပါသည်။** SMG ဝန်ဆောင်မှုများပါ အကြောင်းအရာတစ်ခုခုအပါအဝင် သင်သည် SMG ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ပတ်သက်၍ စိတ်မကျေနပ်ပါက သင့်အတွက် လုံးလုံးလျားလျားကုထုံးမှာ SMG ဝန်ဆောင်မှုများ အသုံးပြုခြင်းကို ရပ်တန့်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

မည်သည့်ဖြစ်ရပ်မဆို၌ SMG သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများတစ်ခုခုပေါ်တွင် ကိုးကားထားသည့် မည်သည့် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းမဆိုအနေဖြင့် အောက်ပါတို့အတွက် တာဝန်မခံကြောင်း သင်သဘောတူညီပါသည် (က) SMG မှ ယင်းသို့သော ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု ဖြစ်နိုင်ချေရှိကြောင်း အကြံပြုထားသည့်တိုင် အာမခံ၊ စာချုပ်၊ တင်းကျပ်သည့် တာဝန်ခံမှု၊ စည်းမျဉ်းချိုးဖောက်မှု (လျစ်လျူရှုမှု သို့မဟုတ် အခြားတစ်နည်းနည်းအပါအဝင်) သို့မဟုတ် အခြားတရားဝင်သီအိုရီတစ်ခုခုအတွင်း အခြေပြုသည်ဖြစ်စေ မပြုသည်ဖြစ်စေ ဤစည်းမျဉ်းများ သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ၎င်း၏အကြောင်းအရာများကို အသုံးပြုခြင်း သို့မဟုတ် အသုံးပြုနိုင်စွမ်းမရှိခြင်းနှင့် ဆက်စပ်ပြီး တစ်နည်းနည်းဖြင့် ပေါ်ထွန်းလာသည့် တာဝန်ခံမှုဆိုင်ရာ သီအိုရီတစ်ခုခုကြောင့် သို့မဟုတ် ယင်းအောက်၌ ဖြစ်ပေါ်သည်ဖြစ်စေ တိုက်ရိုက်၊ သွယ်ဝိုက်၍၊ အထူး၊ နမူနာ၊ မတော်တဆ၊ အကျိုးဆက် သို့မဟုတ် ပြစ်ဒဏ်ခတ်သည့် ထိခိုက်မှုများအပါအဝင် ထိခိုက်ပျက်စီးမှု မည်သည့်အမျိုးအစားမဆို၊ သို့မဟုတ် အခြား ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု အမျိုးအစားများ (အစားထိုး ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများ ဝယ်ယူခြင်း၊ အချက်အလက် သို့မဟုတ် အမြတ်အစွန်းများ အသုံးပြုခွင့် ဆုံးရှုံးခြင်း၊ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းပြတ်တောက်ခြင်း အပါအဝင်) အတွက်ဖြစ်စေ၊ သို့မဟုတ် (ခ) SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်အသုံးပြုခြင်းမှ ဖြစ်ပေါ်လာသော သို့မဟုတ် ပေါ်ထွန်းလာသော သို့မဟုတ် နှင့်ဆက်စပ်၍ ဖြစ်ပေါ်လာသော အခြားမည်သည့် တိုင်ကြားချက်၊ တောင်းဆိုချက် သို့မဟုတ် ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုမဆိုအတွက်။ ဤ တာဝန်ခံမှုအပေါ် ငြင်းဆိုချက်က တည်ဆဲဥပဒေမှ တားမြစ်ထားသည့် အတိုင်းအတာအထိ အကျိုးဝင်မည်မဟုတ်ပါ။

အကြောင်းအရင်းတစ်ခုခုကြောင့် ဤဆက်ရှင် 7 အတွင်း ချမှတ်ထားသည့် အာမခံချက်များကို ငြင်းဆန်ခြင်း သို့မဟုတ် တာဝန်ခံမှုများကို ကန့်သတ်ခြင်းသည် အကြောင်းရင်းတစ်ခုခုအတွက် အကျိုးမဝင်ခြင်း သို့မဟုတ် တင်းကျပ်မှုမပြုနိုင်ခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပါက ဤနေရာရှိ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု မည်သည့်အမျိုးအစားမဆိုအတွက် SMG ၏ အမြင့်ဆုံးတာဝန်ခံမှုကို \$1,000 ကန့်သတ်ထားသင့်ပါသည်။

**တာဝန်ခံမှုကို ကန့်သတ်သည့် ဤစည်းမျဉ်းများအတွင်းရှိ အခြားပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အတူ တာဝန်ခံမှုအပေါ် ရှိ အထက်ပါ အခိုင်အမာ ကန့်သတ်ချက်များသည် မရှိမဖြစ် စည်းမျဉ်းများဖြစ်ပြီး သင့်အား ဤစည်းမျဉ်းများတွင်း ချမှတ်ထားသည့် အခွင့်အရေးများကို ပေးအပ်ရန် SMG ထံတွင် ဆန္ဒမရှိသော်လည်း တာဝန်ခံမှုအပေါ် ရှိ အထက်ပါ အခိုင်အမာကန့်သတ်ချက်များအပေါ် သင်သဘောတူညီစေရန်အတွက် ဆန္ဒရှိကြောင်း သင်အသိအမှတ်ပြု၍ သဘောတူညီပါသည်။**

သင်သည် ကယ်လီဖိုးနီးယား ပြည်နယ်သားတစ်ဦးဖြစ်ပါက "ချေးငှားအနေဖြင့် ပေးအပ်ချိန်တွင် သိရှိခဲ့ပါက ငှားယူသူနှင့် ၎င်း၏ ဖြေရှင်းမှုအပေါ် ရုပ်ဝတ္ထုပိုင်းအရ ထိခိုက်စေနိုင်ပြီး ၎င်းအတွက် ဦးစားပေးတည်ရှိကြောင်း

မသိရှိ သို့မဟုတ် သံသယမရှိသည့် တိုင်ကြားချက်များသို့ ယေဘုယျ လွတ်ငြိမ်းခွင့်ကို တိုးချဲ့ပေးခြင်းမရှိ" ဟု ဆိုထားသည့် ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ် အရပ်သားကုန် ဆက်ရှင် 1542 အရ သင်၏ရပိုင်ခွင့်များကို သင် စွန့်လွှတ်ပါသည်။

**8. အထောက်အထားဖော်ပြချက်**

SMG နှင့် ၎င်း၏ ဖောက်သည်များ၊ ဒါရိုက်တာများ၊ အရာရှိများ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် ကိုယ်စားလှယ်များအား ငွေကြေးထိခိုက်ဆုံးရှုံးမှုများ၊ ကုန်ကျစရိတ်များ၊ ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သည့် ရှေ့နေနှင့် ငွေစာရင်း အခကြေးငွေများအပါအဝင် ခုခံမှုအတွက် ကုန်ကျစရိတ်များ၊ SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်အသုံးပြုမှု သို့မဟုတ် ဤစည်းမျဉ်းများ၊ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ အခွင့်အရေးများ သို့မဟုတ် တည်ဆဲဥပဒေ တစ်ခုခုကို သင်ချိုးဖောက်မှုမှ ပေါ်ထွန်းလာသည့် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများမှ SMG အားဆန့်ကျင် ဆောင်ယူလာသော ဆုံးရှုံးမှုများ၊ တာဝန်ခံမှုများ၊ တိုင်ကြားချက်များ၊ အရေးယူမှုများ သို့မဟုတ် တောင်းဆိုချက်များအားလုံးမှ ဆန့်ကျင်၍ ခုခံကာကွယ်ရန်၊ လျော်ကြေးပေးရန် နှင့် အန္တရာယ်မဖြစ်အောင်ထားရန် သင့်စရိတ်ဖြင့် သင် သဘောတူညီပါသည်။ ဤလျော်ကြေးငွေဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်က တည်ဆဲဥပဒေမှ တားမြစ်ထားသည့် အတိုင်းအတာအတွက် အကျိုးဝင်မည်မဟုတ်ပါ။ ဤနေရာတွင် လျော်ကြေးပေးမှုအတွက် သက်ရောက်သော မည်သည့်ကိစ္စရပ်မဆိုအတွက် သီးသန့် ခုခံရန် နှင့် ထိန်းချုပ်ရန်အခွင့်အရေးကို SMG က ၎င်း၏ကိုယ်ပိုင်စရိတ်ဖြင့် ကိုင်ဆောင်ထားပါသည်။ SMG ၏ အခွင့်အရေးများ သို့မဟုတ် တာဝန်ဝတ္တရားများအပေါ် ထိခိုက်မည့် စေ့စပ်ဖြေရှင်းမှုများကို SMG ၏ ကြိုတင်စာဖြင့်ရေးသား ခွင့်ပြုချက်မပါပဲ မလုပ်နိုင်ပါ။

**9. ပဋိပက္ခ ဖြေရှင်းချက်**

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နိုင်ငံတော်ဥပဒေဖြင့် အုပ်စိုးရမည့် အသိဉာဏ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပိုင်ဆိုင်မှု အခွင့်အရေးများ သို့မဟုတ် တာဝန်ဝတ္တရားများနှင့် ဆက်စပ်သော မည်သည့်ပဋိပက္ခမဆို သို့မဟုတ် ချိုးဖောက်မှုဆိုင်ရာ တိုင်ကြားချက်တစ်ခုခု အတွက်မှလွဲ၍ ဤစည်းမျဉ်းများမှ ပေါ်ထွန်းလာသော သို့မဟုတ် ယင်းနှင့်ဆက်စပ်သော သင်နှင့် SMG ကြားရှိ မည်သည့်ပဋိပက္ခမဆိုကို သင်၏မူလတိုင်းပြည် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်ရယူသည့်နေရာပေါ် မမူတည်ဘဲ နှင့် ဥပဒေအခြေခံမူဘောင်များ ကွဲလွဲနေနိုင်သော်လည်း မဇ္ဈရီပြည်နယ် (အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု) ၏ ဥပဒေများအရ အုပ်စိုးပြီး အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆို၍ တင်းကျပ်ရမည်ဖြစ်သည်။ ယင်းသို့သော ပဋိပက္ခများအားလုံးကို မဇ္ဈရီပြည်နယ်အတွင်းရှိပြီး ယင်းအတွင်း ဆောင်ရွက်လုပ်ဆောင်သော စာချုပ်များအတွက် အကျိုးဝင်သည့် မဇ္ဈရီပြည်နယ် ဥပဒေများအရ အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုရမည်ဖြစ်သည်။ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကုန်ပစ္စည်းများရောင်းချမှုဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂ သဘောတူညီချက်အရ ဤစည်းမျဉ်းများကို ဘာသာပြန်ခြင်း သို့မဟုတ် အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုခြင်းအတွက် အကျိုးမဝင်ကြောင်း သင်နှင့် SMG တို့က သဘောတူညီပါသည်။

တစ်ဦးအပေါ်တစ်ဦးတိုင်ကြားချက်များကို လူတစ်ဦးချင်းအခြေခံဖြင့် ဆောင်ယူမည်ဖြစ်ကြောင်း နှင့် တရားလို သို့မဟုတ် အစီရင်ခံ အတန်းအစားတစ်ခုခု၏ အတန်းအစားဝင် သို့မဟုတ် ကိုယ်စားအရေးယူမှု သို့မဟုတ် တရားရေးအရ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မှုအနေဖြင့် ဆောင်ယူမည်မဟုတ်ကြောင်း သင် နှင့် SMG တို့က သဘောတူညီကြပါသည်။

တိုင်ကြားချက်အားလုံးကို ဤဆက်ရှင် 9 အတွင်းရှိ သီးသန့်အပြုအမူပုံစံဖြင့် နောင်တွယ်သည့်ခုံသမာဓိစီရင်မှုဖြင့် ဖြေရှင်းမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် သင်နှင့် SMG တို့က ယင်းသို့သော တိုင်ကြားချက်များကို ဥပဒေရေးရာတရားရုံးတစ်ခုခု၏ရှေ့မှောက်သို့ ဆောင်ယူခြင်းအား စွန့်လွှတ်ကြောင်း သင်နှင့် SMG တို့က သဘောတူညီကြပါသည်။ ရှာဖွေတွေ့ရှိမှုကို ရယူအသုံးပြုခွင့်ကဲ့သို့သော တရားရုံးသို့ သင်သွားရောက်ခဲ့ပါက သင့်ထံတွင် ရှိနိုင်မည့် အခွင့်အရေးများသည် ခုံသမာဓိဖြင့် စီရင်ချက်အတွင်း ရနိုင်ခြေရှိချင်မှ ရှိနိုင်ပါသည် သို့မဟုတ် အကန့်အသတ်ရှိနိုင်ပါသည်။

သင်နှင့် SMG နှင့် ၎င်း၏ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ အရာရှိများ၊ ဒါရိုက်တာများ၊ စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးမှူးများ၊ ဆက်ခံသူများ၊ တာဝန်ချမှတ်သူများ၊ လက်ခွဲများ သို့မဟုတ် တွဲဖက်များကြားရှိ မည်သည့်အငြင်းပွားမှုမဆိုအား အဆိုပါစည်းမျဉ်းများနှင့် ၎င်းစည်းမျဉ်းများအား ဘာသာပြန်ဆိုခြင်း၊ ချိုးဖောက်မှု၊ အဆုံးသတ်မှု သို့မဟုတ် တရားဝင်မှု သို့မဟုတ် အဆိုပါစည်းမျဉ်းများအား ခုံသမာဓိဖြင့်စီရင်ရန် (ပေါင်းစု၍ "ခြုံငုံသည့် အငြင်းပွားမှုများ") တရားဝင်မှု၊ အတိုင်းအတာ သို့မဟုတ် တင်းကျပ်နိုင်မှု အပါအဝင် အဆိုပါစည်းမျဉ်းများမှ ပေါ်ထွန်းလာသော ဆက်ဆံရေးများသည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ခုံသမာဓိ အဖွဲ့အစည်း (AAA) ဖြင့် အုပ်စိုးသည့် ယင်းနေ့တွင် သက်ဝင်သော ၎င်း၏စည်းမျဉ်းများ (သုံးစွဲသူနှင့်ဆက်စပ်သော အငြင်းပွားမှုများအတွက် ၎င်း၏စည်းမျဉ်းများ နှင့် လုပ်ထုံးများအပါအဝင်) အရ မဇ္ဈရီပြည်နယ်တွင်း နောင်တွယ်သည့်ခုံသမာဓိဖြင့် စီရင်ရန် သက်ရောက်ခံရပါမည်။ ခုံသမာဓိဖြင့်စီရင်မှု တစ်ခုခုကိုအစပျိုးမီ အစပျိုးသည့်အဖွဲ့က ၎င်းအနေဖြင့် ခုံသမာဓိဖြင့်စီရင်ရန်အတွက် ဖိုင်တင်သွင်းရန် ၎င်း၏ရည်ရွယ်ချက်ကို အခြားအဖွဲ့အား အနည်းဆုံး ရက် 60 ကြိုတင် စာဖြင့်ရေးသား အသိပေးချက်တစ်ခု ပေးအပ်ရပါမည်။ SMG က ယင်းသို့သော အသိပေးချက်ကို သင့်အကောင့်ဖန်တီးချိန်၌ သင်ပေးအပ်ခဲ့သည့် အီးမေးလ်စာသို့ အီးမေးလ်ဖြင့် ပို့ဆောင်ပါမည် သို့မဟုတ် အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့် SMG သို့ သင်ပေးအပ်ခဲ့သည့် အီးမေးလ်လိပ်စာတစ်ခုခုသို့ အီးမေးလ်ဖြင့်ပို့ဆောင်ပါမည်။ သင့်ဖက်မှ ယင်းသို့သော အသိပေးစာကို SMG သို့ အီးမေးလ် [privacyofficer@smg.com](mailto:privacyofficer@smg.com) တွင် ပို့ဆောင်ရပါမည်။

ဖိုင်တင်သွင်းခြင်း၊ စီမံအုပ်ချုပ်ခြင်း နှင့် ခုံသမာဓိလူကြီး အခကြေးငွေများအတွက် ငွေပေးချေမှုကို AAA ၏ စည်းမျဉ်းများအရ အုပ်စိုးပါသည်။ သို့ရာတွင် ခုံသမာဓိဖြင့် စီရင်ခြင်းအတွက် ကုန်ကျစရိတ်သည် တရားစွဲဆိုခြင်းအတွက် ကုန်ကျစရိတ်ဖြင့် နှိုင်းယှဉ်ကြည့်ပါက သင့်အတွက် အတားအဆီးဖြစ်နေကြောင်း ဖော်ထုတ်ပြသနိုင်ပါက၊ ခုံသမာဓိလူကြီးများက ခုံသမာဓိဖြင့်စီရင်ခြင်းသည် သင့်အတွက်



ကုန်ကျစရိတ်အတားအဆီးဖြစ်နေခြင်းမှ မဖြစ်မနေကာကွယ်ရမည်ဟု ယူဆပါက SMG က ဖိုင်တင်သွင်းခြင်း၊ ခုံသမာဓိဖြင့် စီရင်ခြင်း နှင့် ခုံသမာဓိလူကြီး အခကြေးငွေများအတွက် ပေးချေမည်ဖြစ်ပါသည်။ ခုံသမာဓိဖြင့်စီရင်မှုအတွင်း သင်မှ အခိုင်အမာဆိုသည့် တိုင်ကြားချက်(များ)သည် အဓိပ္ပါယ်မရှိဟု ဆုံးဖြတ်ပါက AAA စည်းမျဉ်းများအောက်တွင် တစ်နည်းနည်းဖြင့် သင်ပေးချေရန် ဝတ္တရားရှိသည့် သင့်ကိုယ်စား SMG မှ ပေးချေခဲ့သော ခုံသမာဓိဖြင့်စီရင်ခြင်းနှင့် ဆက်စပ်သည့် အခကြေးငွေအားလုံးအတွက် SMG ကို လျော်ကြေးပြန်ပေးရန် သင်သဘောတူညီပါသည်။

AAA စီးပွားရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ခုံသမာဓိဖြင့်စီရင်ခြင်း စည်းမျဉ်းများနှင့်အညီ ခုံသမာဓိလူကြီးတစ်ဦးကို ရွေးချယ်ပါမည်။ ခုံသမာဓိဖြင့်စီရင်ခြင်းကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားဖြင့် လုပ်ဆောင်ပါမည်။ ခုံသမာဓိလူကြီးထံ၌ တရားဥပဒေအောက်တွင် တရားရုံး၌ ရနိုင်ခြေရှိသော မည်သည့်လွတ်ငြိမ်းခွင့်မဆိုကို ပေးအပ်နိုင်သောစွမ်းရည် ရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့မဟုတ် သာတူညီမျှရှိပါမည် ထို့အပြင် ခုံသမာဓိလူကြီးထံမှ ချီးမြှင့်မှုတစ်ခုခုသည် နောက်ဆုံးအဖြေဖြစ်ပြီး အဖွဲ့တိုင်းအပေါ် နှောင်တွယ်မည်ဖြစ်ကာ အရည်အချင်းပြည့်မီသည့် တရားစီရင်ရေးနယ်ပယ်၏ တရားရုံးတစ်ခုခုအတွင်း တရားစီရင်ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ခုအဖြစ် ဝင်ရောက်နိုင်ပါသည်။ သို့သော် ခုံသမာဓိလူကြီးထံတွင် ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ရန် သို့မဟုတ် နမူနာထိခိုက်စေမှုများ ချမှတ်ရန်စွမ်းရည် ရှိမည်မဟုတ်ပါ။ ယင်းအခွင့်အရေးကို အဖွဲ့တစ်ခုစီမှ ဤနေရာတွင် စွန့်လွှတ်ပါသည်။ ခုံသမာဓိလူကြီးက တည်ဆဲဥပဒေ နှင့် ဤစည်းမျဉ်းများဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို အသုံးပြုမည်ဖြစ်ပြီး ထိုသို့ပြုလုပ်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်းကို တရားရေးစီရင်ရေးဆိုင်ရာ စိစစ်သုံးသပ်မှုအတွက် ခုံသမာဓိလူကြီး၏ အခွင့်အာဏာ နှင့် နောက်ခံများ အလွန်အကြူးအသုံးပြုမှုအဖြစ် ယူဆမည်ဖြစ်ပါသည်။ ခုံသမာဓိလူကြီး၏ ဆုံးဖြတ်ချက်သည် စာဖြင့်ရေးသားရှင်းပြချက် ဖြစ်ရမည်ဖြစ်ပြီး လျှို့ဝှက်သို့သိပ်မှုရှိရပါမည်။ သင်နှင့် SMG တို့က ခြုံငုံထားသည့် အငြင်းပွားမှုတစ်ခုခုကို လူတစ်ဦးချင်းအခြေခံဖြင့်သာ ခုံသမာဓိဖြင့် စီရင်ရေးသို့ တင်သွင်းမည်ဖြစ်ကြောင်း သဘောတူညီကြပါသည်။ **သင် သို့မဟုတ် SMG မည်သူကမှ အတန်းအစား၊ ကိုယ်စားလှယ် သို့မဟုတ် သီးသန့်ရှေ့နေချုပ် အရေးယူမှု တစ်ခုအနေဖြင့် ခြုံငုံအငြင်းပွားမှုတစ်ခုခုကို ခုံသမာဓိဖြင့် စီရင်မှုပြုလုပ်ရန် အကျိုးမဝင်သည့်အပြင် ခုံသမာဓိလူကြီးထံတွင် အတန်းအစား၊ ကိုယ်စားလှယ် သို့မဟုတ် သီးသန့်ရှေ့နေချုပ် ပုံစံအခြေခံဖြင့် ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန် အခွင့်အာဏာမရှိပါ။** ဤဆက်ရှင် 9 အတွင်း ခုံသမာဓိဖြင့်စီရင်ရန် သဘောတူညီချက်ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်တစ်ခုခုကို မတင်းကျပ်နိုင်ကြောင်း တွေ့ရှိရပါက မတင်းကျပ်နိုင်သည့် ပြဋ္ဌာန်းချက်ကို ဖြတ်တောက်မည်ဖြစ်ပြီး ကျန်ရှိသော ခုံသမာဓိဖြင့် စီရင်ရေးဆိုင်ရာစည်းမျဉ်းများကို တင်းကျပ်မည်ဖြစ်သည်။ (သို့သော် အတန်းအစား၊ ကိုယ်စားလှယ် သို့မဟုတ် သီးသန့် ရှေ့နေချုပ် ခုံသမာဓိဖြင့် စီရင်သည့် အမှုကိစ္စရှိမည် မဟုတ်ပါ။) ပြဋ္ဌာန်းဥပဒေ သို့မဟုတ် ဥပဒေနှင့် ဆန့်ကျင်၍ ဤစည်းမျဉ်းများမှ ပေါ်ထွန်းလာသော သို့မဟုတ် ဆက်စပ်သည့် တိုင်ကြားချက်တစ်ခုခုအပေါ် အသိပေးချက်ကို ယင်းသို့သော တိုင်ကြားချက်ပေါ်ထွန်းလာချိန်မှ တစ် (1) နှစ်အတွင်း ပြုလုပ်ရမည် သို့မဟုတ် ထာဝရ ပိတ်ပင်ခံရပါမည်။ ဤဆက်ရှင် 9 ၏ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် အဆိုပါစည်းမျဉ်းများနှင့်

ဆက်စပ်အရောင်းအဝယ်များကို နိုင်ငံတော် ခုံသမာဓိဖြင့် စီရင်ချက် အက်ဥပဒေ 9 U.S.C. ဆက်ရှင်ဖြင့် သက်ရောက်ခံရမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းမှ အုပ်စိုးမည်ဖြစ်သည်။ 1-16 (FAA).

**အသိပေးချက်-** ဤစည်းမျဉ်းများကို သဘောတူခြင်းဖြင့် အငြင်းပွားမှုများမှ တစ်ခုခုအတွက် သင့်ကိုယ်ပိုင်နိုင်ငံ၏ တည်ဆဲဥပဒေများအောက်ရှိ တိုင်ကြားချက်များ သို့မဟုတ် အရေးယူမှုတစ်ခုခု သာမကဘဲ ၎င်းတို့အပါအဝင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ပြင်ပရှိ တရားစီရင်ရေးနယ်ပယ်တစ်ခုခု၏ ဥပဒေများအောက်တွင် SMG ကိုဆန့်ကျင်ပြီး သင့်ထံတွင်ရှိနိုင်သည့် တောင်းဆိုချက်များ သို့မဟုတ် အရေးယူမှုတစ်ခုခုကို ဤနေရာတွင် စွန့်လွှတ်ကြောင်းနှင့် အငြင်းပွားမှုများအတွက် သင်၏ ပင်မတည်နေရာနှင့် တည်ဆဲဥပဒေသည် ဤဆက်ရှင် 9 ပါ စည်းမျဉ်းများအရ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုအတွင်းဖြစ်ကြောင်း သင် အတိအလင်း သဘောတူပါသည်။

**10. ဆုကြေးများ**

ဆုကြေးအမှတ်များ၊ လျှော့စျေးများ သို့မဟုတ် အထူးကမ်းလှမ်းချက်များ ကဲ့သို့သော ဆုကြေးများ (ပေါင်းစု၍ "ဆုကြေးများ") လက်ခံရရှိရန် အခွင့်အလမ်းကို SMG က သင့်ကို အချိန်အားလျော်စွာ ကမ်းလှမ်းနိုင်ပါသည်။ SMG ဝန်ဆောင်မှုများမှတစ်ဆင့် ဆုကြေးများ သင့်အတွက် ရရှိနိုင်ချိန်တွင် သင့်အား ကျွန်ုပ်တို့ အသိပေးပါမည်။ ဆုကြေးအတွက် အကျိုးခံစားခွင့်သည် တရားဝင်ကာလနှင့် ကွဲပြားနိုင်သည့်အတွက် ဆုကြေးလက်ခံရရှိချိန်တွင် ဆုကြေးတစ်ခုစီ၏ အသေးစိတ်အချက်များကို စစ်ဆေးပါ။ SurveyMini အတွက် လှုပ်ရှားသက်ဝင်မှု မရှိသည့်ကာလ ရက်ကိုးဆယ် (90) နောက်ပိုင်းတွင် သင်၏ဆုကြေးအမှတ်များ သက်တမ်းကုန်ပါမည်။ သင်၏ဆုကြေးများသည် သင့်ကိုယ်ပိုင်အသုံးပြုမှုအတွက်သာ ဖြစ်ပါသည်။ သင်၏ ဆုကြေးများကို လွှဲပြောင်း၊ ချမှတ်၊ ရောင်းချ၊ ကုန်သွယ် သို့မဟုတ် လဲလှယ်ခြင်း မပြုနိုင်ပါ။ ဥပဒေအရ မလိုအပ်သရွှိ ဆုကြေးများကို ငွေသားဖြင့် မထုတ်ယူနိုင်ဘဲ SMG သို့မဟုတ် ဖောက်သည်၏ အခြားပရိမိရောင်း၊ ကမ်းလှမ်းချက် သို့မဟုတ် အခြားလျှော့စျေးတစ်ခုခုဖြင့် မပေါင်းစပ်နိုင်ပါ။ သင်၏ ဆုကြေးများကို ပြန်လည်ထုတ်ယူပြီးနောက် အကြောင်းအရာတစ်ခုခုအတွက် ခရက်ဒစ်များ သို့မဟုတ် ငွေပြန်အမ်းမှုများကို ထုတ်ပြန်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ ဆုကြေးများရနိုင်ခြေရှိမှုကို မွမ်းမံ၊ အဆုံးသတ် သို့မဟုတ် ဆိုင်းငံ့ရန် အခွင့်အရေးကို SMG က ကိုင်စွဲထားပါသည်။ SMG ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်များဖြင့် နောင်တွယ်ရန် သင်သဘောတူညီပြီး ယင်းဆုံးဖြတ်ချက်များသည် နောက်ဆုံးဖြစ်ကာ ဆုကြေးများနှင့် ဆက်စပ်သည့် အရာအားလုံးအတွင်း နောင်တွယ်ပါသည်။

**11. မိုဘိုင်း အက်ပလီကေးရှင်းများအတွက် အပ်ဒိတ်များ**

ကျွန်ုပ်တို့၏ မိုဘိုင်းအက်ပလီကေးရှင်းများအတွက် အပ်ဒိတ်များကို (ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ပိုင်ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့်) အခါအားလျော်စွာ ကျွန်ုပ်တို့ ဖော်ထုတ် အပ်ဒိတ်လုပ်နိုင်ပြီး ယင်းတို့အတွင်း အဆင့်မြှင့်ခြင်းများ၊ ချွတ်ယွင်းချက် ပြင်ဆင်မှုများ၊ ဖာထေးမှုများ နှင့် အခြားအမှားပြင်ဆင်ချက်များ နှင့်/သို့မဟုတ် အင်္ဂါရပ်အသစ်များ (ပေါင်းစု၍ "အပ်ဒိတ်များ") ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ အပ်ဒိတ်များက ၎င်းတို့၏ အင်္ဂါရပ်အချို့ နှင့်

လုပ်ငန်းဆောင်တာတစ်ခုလုံးကိုလည်း မွမ်းမံ သို့မဟုတ် ပယ်ဖျက်နိုင်ပါမည်။ SMG တွင် အပ်ဒိတ်တစ်ခုခုကို ပေးအပ်ရန် သို့မဟုတ် သီးခြားအင်္ဂါရပ်များ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းဆောင်တာတစ်ခုခုကို ဆက်လက်ပေးအပ်ရန် သို့မဟုတ် ဖွင့်ရန် ဝတ္တရားမရှိကြောင်း သင် သဘောတူညီပါသည်။

သင်၏ မိုဘိုင်းကိရိယာ ဆက်တင်များအပေါ် အခြေပြု၍ သင်၏မိုဘိုင်းကိရိယာကို အင်တာနက်ဖြင့် ချိတ်ဆက်ချိန်တွင်- (က) အပ်ဒိတ်များကို အလိုအလျောက် ဒေါင်းလုဒ်လုပ်ပြီး ထည့်သွင်းပါမည်၊ သို့မဟုတ် (ခ) ရနိုင်ခြေရှိသော အပ်ဒိတ်များကို ဒေါင်းလုဒ်လုပ်ပြီး ထည့်သွင်းရန် အသိပေးချက် သို့မဟုတ် တောင်းဆိုချက် လက်ခံရရှိနိုင်ပါသည်။

အပ်ဒိတ်များအားလုံးကို ချက်ချင်း ဒေါင်းလုဒ်လုပ်ပြီး ထည့်သွင်းပါ။ ထိုသို့မလုပ်ပါက SMG ဝန်ဆောင်မှုများက အစိတ်အပိုင်းများကို သင့်လျော်စွာ လည်ပတ်နိုင်မည်မဟုတ်ပါ။ အပ်ဒိတ်များအားလုံးကို SMG ဝန်ဆောင်မှုများ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် ယူဆမည်ဖြစ်ပြီး ဤစည်းမျဉ်းများ၏ စည်းမျဉ်းများနှင့်စည်းကမ်းချက်များအားလုံးအရ သက်ရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သင့်အနေဖြင့် ထပ်ဆောင်းသဘောတူပါသည်။

**12. အီလက်ထရောနစ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း**

SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုခြင်း နှင့်/သို့မဟုတ် အမည်စာရင်းပေးသွင်းခြင်းဆိုင်ရာ သင်၏အခိုင်အမာလုပ်ရပ်သည် ကျွန်ုပ်တို့နှင့် အီလက်ထရောနစ်နည်းအရ သဘောတူညီချက်များအတွင်း ဝင်ရောက်ရန် သင်၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်အတွင်း ပေါင်းစည်းပါဝင်ပါသည်။

**13. ပထဝီအနေအထားအရ ကန့်သတ်ချက်များ/ တင်ပို့မှုဆိုင်ရာ ထိန်းချုပ်မှုများ**

SMG ဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် SMG အကြောင်းအရာများသည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု မဇ္ဈရီပြည်နယ်အတွင်း အခြေပြုထားပြီး ယင်းတစ်ခုချင်းစီကို အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ပြင်ပတွင်တည်ရှိသူများမှ ဝင်ရောက် အသုံးပြုရန် ပေးအပ်နိုင်ကောင်း ပေးအပ်နိုင်သော်လည်း ဥပဒေရေးရာ သို့မဟုတ် လည်ပတ်ရေး အကြောင်းရင်းများအတွက် သင်၏ တရားစီရင်ရေးနယ်ပယ်အတွင်း SMG ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် SMG အကြောင်းအရာများကို ဝင်ရောက်ရယူနိုင်စွမ်း ရှိချင်မှရှိနိုင်ကြောင်း သင် အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ SMG ဝန်ဆောင်မှု သို့မဟုတ် SMG အကြောင်းအရာကို အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ပြင်ပမှ သင်ဝင်ရောက်ရယူပါက SMG အကြောင်းအရာများကို သွင်းယူ၊ တင်ပို့ သို့မဟုတ် ထပ်မံတင်ပို့ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် ဒေသန္တရ ဥပဒေများအပါအဝင် ဒေသဆိုင်ရာ ဥပဒေများအတိုင်း လိုက်နာရန် သင့်ထံတွင် တာဝန်ရှိပါသည်။

SMG ဝန်ဆောင်မှုများသည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ပို့ကုန် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အက်ဥပဒေ နှင့် ၎င်းနှင့်ဆက်စပ်သော စည်းမျဉ်းများအပါအဝင် အချို့နိုင်ငံများအတွင်းရှိ ပို့ကုန် ထိန်းချုပ်ရေးဥပဒေများဖြင့် သက်ရောက်ခံရနိုင်ပါသည်။ အဆိုပါဥပဒေများနှင့် စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များအတိုင်း လိုက်နာရန် နှင့် SMG

ဝန်ဆောင်မှုများကို တင်ပို့ခြင်း၊ ထပ်မံတင်ပို့ခြင်း သို့မဟုတ် ထုတ်ပြန်ခြင်းကို တရားဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်း သို့မဟုတ် စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များအရ တားမြစ်ထားသည့် မည်သည့်တရားစီရင်ရေးနယ်ပယ် သို့မဟုတ် နိုင်ငံမဆို မှနေ၍ SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ရယူအသုံးပြုခွင့်ရှိစေရန် တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ တင်ပို့ခြင်း၊ ထပ်မံတင်ပို့ခြင်း သို့မဟုတ် ထုတ်ပြန်ခြင်း ပြုလုပ်မည်မဟုတ်ကြောင်း သင် သဘောတူညီပါသည်။ တည်ဆဲ ပြည်ထောင်စုဥပဒေများ၊ စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များနှင့် စည်းမျဉ်းများအတိုင်း သင်လိုက်နာမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် တင်ပို့ခြင်း၊ ထပ်မံတင်ပို့ခြင်း၊ ထုတ်ပြန်ခြင်း သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ပြင်ပ၌ ရနိုင်ခြေရှိအောင် မပြုလုပ်မီ လိုအပ်သည့် လုပ်ဆောင်ဖွယ်ရာများအားလုံး (မရှိမဖြစ် ပို့ကုန်လိုင်စင် သို့မဟုတ် အခြား အစိုးရခွင့်ပြုချက်တစ်ခုခု ရရှိအောင်လုပ်ခြင်း အပါအဝင်) ကို ပြီးစီးအောင်လုပ်ဆောင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သင် ထပ်ဆောင်း၍ သဘောတူပါသည်။ ထို့အပြင် SMG အကြောင်းအရာတစ်ခုခုကို ဒေါင်းလုဒ်လုပ်ခြင်းဖြင့် ယင်းသို့သော တင်ပို့ခြင်းမျိုးကို တားမြစ်ထားသည့် နိုင်ငံတစ်ခုအတွင်း သင်မနေထိုင်ကြောင်း နှင့် သင်သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဌာန၏ ငြင်းဆိုမိန့်ဇယား သို့မဟုတ် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ဘဏ္ဍာရေးဌာန၏ အထူးသတ်မှတ်ထားသော နိုင်ငံသားများစာရင်းပေါ်တွင် ရှိမနေကြောင်း သင်သဘောတူပါသည်။

**14. အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု အစိုးရ၏ အခွင့်အရေးများ**

SMG ဝန်ဆောင်မှုများသည် 48 C.F.R. §2.101 တွင်း အဓိပ္ပါယ်သတ်မှတ်ထားသည့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဆိုင်ရာ ကွန်ပျူတာဆော့ဖ်ဝဲများ ဖြစ်ပါသည်။ အလားတူပင် သင်သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု အစိုးရကိုယ်စားလှယ် သို့မဟုတ် ယင်းအတွက် ကန်ထရိုက်တာတစ်ဦးဦးဖြစ်ပါက (က) ကာကွယ်ရေးဌာန နှင့် ၎င်းတို့၏ ကန်ထရိုက်တာများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် 48 C.F.R. §227.7201 မှ 48 C.F.R. §227.7204 အထိ၊ သို့မဟုတ် (ခ) အခြား အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု အစိုးရလိုင်စင်ရရှိသူများနှင့် ၎င်းတို့၏ ကန်ထရိုက်တာများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် 48 C.F.R. §12.212 တို့အရ လိုင်စင်ရရှိထားသော အခြားသူများအားလုံးသို့ ပေးအပ်ထားသည့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အခွင့်အရေးများကိုသာ သင်လက်ခံရရှိပါသည်။

**15. အဆုံးသတ်ခြင်း**

SMG က ၎င်း၏ လုံးလုံးလျားလျားဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့် သင့်အား ကြိုတင်အသိပေးပဲ မည်သည့်အချိန်မဆို၌ မည်သည့်ရည်ရွယ်ချက်မဆိုဖြင့် သင့်အပေါ် သို့မဟုတ် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခုအပေါ် တာဝန်ခံစရာမလိုပဲ SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို မွမ်းမံ သို့မဟုတ် ရပ်တန့်နိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် သင့်အကောင့် သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများအား သင်ရယူအသုံးပြုခွင့်ကို မွမ်းမံ သို့မဟုတ် ဆိုင်းငံ့နိုင်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် သင်သည်

အရွယ်မရောက်သေးသူတစ်ဦးဖြစ်သည်ဟု SMG က ယုံကြည်လောက်သည့် အကြောင်းရင်းရှိပါက အသိပေးချက် ပါသည်ဖြစ်စေ မပါသည်ဖြစ်စေ သင်၏အကောင့်ကို အဆုံးသတ်လိုက်နိုင်ပြီး SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်ရယူအသုံးပြုခွင့်ကို ငြင်းဆန်နိုင်ပါသည်။ အခြားဥပမာတစ်ခုအနေဖြင့် သင်သည် မှားယွင်း၊ မပြည့်စုံ၊ သို့မဟုတ် မတိကျသည့် အချက်အလက်ပေးအပ်ခဲ့သည်ဟု SMG က ယုံကြည်လောက်သည့် အကြောင်းရင်းရှိပါက သို့မဟုတ် ဤစည်းမျဉ်းများ သို့မဟုတ် အကျုံးဝင်သည့် ထပ်ဆောင်းစည်းမျဉ်းများမှ တစ်ခုခုအတိုင်း လိုက်နာရန် တစ်နည်းနည်းဖြင့် ပျက်ကွက်ခဲ့ပါက သင့်အကောင့် နှင့် SMG ဝန်ဆောင်မှုများအား သင်အသုံးပြုနိုင်စွမ်းကို အသိပေးချက် ပါသည်ဖြစ်စေ၊ မပါသည်ဖြစ်စေ SMG က အဆုံးသတ်လိုက်နိုင်ပါသည်။

သင်ကူးထားသည့် ဝက်ဘ်ဆိုက်ထောက်ကူပစ္စည်းများ၏ မည်သည့်မိတ္တူများကိုမဆို ပြန်အပ်ရန် သို့မဟုတ် ဖျက်ဆီးပစ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့မှ သင့်အား တောင်းဆိုပါက ထိုသို့ပြုလုပ်ရန် သင်ထပ်ဆောင်းသဘောတူပါသည်။

အဆုံးသတ်ခြင်းက SMG ၏ အခြားအခွင့်အရေးများ သို့မဟုတ် ကုထုံးများမှ တစ်ခုခုကို ကန့်သတ်မည်မဟုတ်ပါ။ ယင်းသို့ မွမ်းမံပြင်ဆင်ခြင်း၊ ရပ်တန့်ခြင်း၊ ဆိုင်းငံ့ခြင်း နှင့်/သို့မဟုတ် အဆုံးသတ်ခြင်းတစ်ခုခု ရှိသည်မှလွဲ၍ ဤစည်းမျဉ်းများသည် အတိအလင်း ရှင်သန်ရပ်တည်ပြီး ဆက်လက်ထိရောက်မှု ရှိပါဦးမည်။

**16. မူပိုင်ခွင့် ချိုးဖောက်ခြင်းဆိုင်ရာ တိုင်ကြားချက်များ**

SMG က အခြားသူများ၏ အသိဉာဏ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပိုင်ဆိုင်မှု အခွင့်အရေးများကို လေးစားပါသည်။ စွပ်စွဲထားသည့် ချိုးဖောက်မှုဆိုင်ရာ အသိပေးချက်များကို ချိုးဖောက်သည့်လုပ်ဆောင်ချက် အကြောင်းအရာအဖြစ် တိုင်ကြားထားသည့် ထောက်ကူပစ္စည်းကို ဖယ်ရှားခြင်း သို့မဟုတ် ရယူအသုံးပြုခွင့်ရပ်တန့်ခြင်း အပါအဝင် သင့်လျော်သည့်နေရာ၌ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ဒစ်ဂျစ်တယ် ထောင်စုနှစ် မူပိုင်ခွင့် အက်ဥပဒေ ("DMCA") အရ လိုအပ်သည့်အတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့ တုံ့ပြန်ပါသည်။

မူပိုင်ခွင့် ချိုးဖောက်မှု ပေါင်းစည်းဖြစ်ပေါ်စေသည့် နည်းလမ်းတစ်ခုခုဖြင့် သင့်အလုပ်ကို မိတ္တူကူးသည့် သို့မဟုတ် သင်၏ အသိဉာဏ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပိုင်ဆိုင်မှု အခွင့်အရေးများကို SMG ဝန်ဆောင်မှုများအတွင်း သို့မဟုတ် မှတဆင့် တစ်နည်းနည်းဖြင့် ချိုးဖောက်ခဲ့သည်ဟု စိတ်စေတနာကောင်းဖြင့် သင်ယုံကြည်ပါက ချိုးဖောက်ကြောင်း သင်၏ တိုင်ကြားချက် သို့မဟုတ် အသိပေးချက်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ DMCA ကိုယ်စားလှယ်အား အောက်ပါ စာပို့လိပ်စာတစ်ခုခုမဟုတ် တစ်ခုတွင် ပေးပို့ပါ-

DMCA Agent  
Service Management Group, LLC  
1737 McGee Street  
Kansas City, MO 64108

သို့မဟုတ် အောက်ပါလိပ်စာကို အီးမေးလ်ပို့ပါ-

[privacyofficer@smg.com](mailto:privacyofficer@smg.com)

သင်၏အသိပေးချက်အတွင်း အောက်ပါအချက်အလက်များ ပါဝင်ရပါမည်-

- a. ချိုးဖောက်သည်ဟု စွပ်စွဲထားသည့် သီးသန့်ပိုင်ခွင့် ပိုင်ရှင်ကိုယ်စား လုပ်ဆောင်ရန် အခွင့်အာဏာရရှိထားသူတစ်ဦး၏ အမှန်တကယ် သို့မဟုတ် အီလက်ထရောနစ် လက်မှတ်၊
- b. ချိုးဖောက်သည်ဟု တိုင်ကြားထားသည့် မှုပိုင်ခွင့်ယူထားသည့် အလုပ်အား ခွဲခြားဖော်ပြမှု သို့မဟုတ် အွန်လိုင်း ဝက်ဘ်ဆိုက်တစ်ခုတည်းပေါ်ရှိ မှုပိုင်ခွင့်ယူထားသည့် အလုပ်အများအပြားကို အသိပေးချက်တစ်ခုတည်းဖြင့် ခြုံငုံကာကွယ်ထားပါက အဆိုပါဝက်ဘ်ဆိုက်ရှိ ယင်းသို့သောအလုပ်များအတွက် ကိုယ်စားလှယ်စာရင်းတစ်ခု၊
- c. ချိုးဖောက်နေသည့် သို့မဟုတ် ချိုးဖောက်လုပ်ဆောင်မှု၏ အကြောင်းအရာဟု တိုင်ကြားထားပြီး ဖယ်ရှားရမည့် သို့မဟုတ် ယင်းအား ဝင်ရောက်အသုံးပြုခွင့်ကို ပိတ်ထားရမည့် ထောက်ကူပစ္စည်းအကြောင်း ခွဲခြားဖော်ပြမှု နှင့် ထောက်ကူပစ္စည်းကို ရှာဖွေရန် ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်သူအားခွင့်ပြုရန် ကျိုးကြောင်းလျော်ညီစွာ လုံလောက်သည့်အချက်အလက်၊
- d. လိပ်စာ၊ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်၊ နှင့် ရနိုင်ခြေရှိပါက တိုင်ကြားသူအား ဆက်သွယ်နိုင်သည့် အီးမေးလ်လိပ်စာ အပါအဝင် တိုင်ကြားသူကိုဆက်သွယ်ရာတွင် ဝန်ဆောင်မှုပံ့ပိုးသူအား ခွင့်ပြုရန် ကျိုးကြောင်းလျော်ညီစွာ လုံလောက်သည့် အချက်အလက်၊
- e. တိုင်ကြားထားသည့် အပြုအမူတွင်းရှိ ထောက်ကူပစ္စည်းအား အသုံးပြုမှုကို မှုပိုင်ခွင့်ပိုင်ရှင်၊ ၎င်း၏ကိုယ်စားလှယ် သို့မဟုတ် ဥပဒေတို့ဖြင့် အခွင့်အာဏာမပေးထားကြောင်း တိုင်ကြားသူထံတွင် စိတ်စေတနာကောင်းဖြင့် ယုံကြည်ချက်တစ်ခုရှိကြောင်း ကြေငြာချက်တစ်ခု၊ နှင့်
- f. အသိပေးချက်တွင်းရှိ အချက်အလက်သည် တိကျကြောင်း နှင့် လိမ်လည်မှုအတွက်ပြစ်ဒဏ်အောက်တွင် တိုင်ကြားသူသည် ချိုးဖောက်သည်ဟု စွပ်စွဲထားသည့် သီးသန့်ပိုင်ခွင့် ပိုင်ရှင်၏ကိုယ်စား လုပ်ဆောင်ရန် အခွင့်အာဏာရရှိထားသူဖြစ်ကြောင်း ကြေငြာချက်တစ်ခု။

ကျွန်ုပ်တို့၏ DMCA ကိုယ်စားလှယ်က DMCA ၏လိုအပ်ချက်များအတိုင်း လိုက်နာသည့် အသိပေးချက်များ နှင့် စုံစမ်းမေးမြန်းချက်များကိုသာ တုံ့ပြန်ပါမည်။ ထပ်ဆောင်းအချက်အလက်များ ရရှိရန်အတွက် [www.copyright.gov](http://www.copyright.gov) ကိုကြည့်ရှုပါ။

**17. ကယ်လီဖိုးနီးယား ပြည်နယ်တွင်းနေထိုင်သူများအတွက် အချက်အလက်**

ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ် အရပ်သားကျင့်ဝတ် ဆက်ရှင် 1789.3 အောက်တွင် ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ်တွင်း နေထိုင်သူများအား ကျွန်ုပ်တို့မှ အောက်ပါ သီးသန့် သုံးစွဲသူအခွင့်အရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ ပေးအပ်ရန် လိုအပ်ပါသည်-

- a. SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို ဝန်ဆောင်မှု စီမံခန့်ခွဲရေး အဖွဲ့ (Service Management Group), LLC, 1737 McGee Street, Kansas City, MO 64108 က ပိုင်ဆိုင်ပြီး/သို့မဟုတ် ထိန်းချုပ်ပါသည်။ SMG အားဆက်သွယ်ရန် ဖုန်းနံပါတ်မှာ 1-800-764-0439 ဖြစ်ပါသည်။
- b. တစ်နည်းနည်းဖြင့် အတိအလင်း မဖော်ပြသ၍ SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အခကြေးငွေမယူပဲ ပေးအပ်ပါသည်။
- c. SMG ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ တိုင်ကြားချက်တစ်ခု ဖိုင်တင်သွင်းလိုပါက သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုပုံနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ထပ်ဆောင်းအချက်အလက်များ လက်ခံရရှိလိုပါက Service Management Group, LLC, Attn: Data Protection Officer, 1737 McGee Street, Kansas City, MO 64108 ထံသို့ အီးမေးလ်တစ်စောင် ပေးပို့ပါ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့အား [privacyofficer@smg.com](mailto:privacyofficer@smg.com) တွင် အီးမေးလ်ပို့ပါ (အကြောင်းအရာ လိုင်း (Subject Line) တွင် "ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ်တွင်း နေထိုင်သူ တောင်းဆိုချက် (California Resident Request)" ရေးပါ။)။ ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ် သုံးစွဲသူရေးရာဌာန၏ သုံးစွဲသူ ဝန်ဆောင်မှုများဌာနခွဲရှိ တိုင်ကြားမှုအထောက်အကူ ယူနစ်ကိုလည်း 400 R Street, Suite 1080, Sacramento, California 95814 or by telephone at 916.445.1254 or 800.952.5210 လိပ်စာတွင် စာဖြင့်ရေးသား၍ သင်ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

**18. အထွေထွေအကြောင်းအရာ**

- a. ဤစည်းမျဉ်းများနှင့် သက်ဆိုင်ရာ ဝက်ဘ်ဆိုက်များပေါ်တွင် စာရင်းသွင်းထားသည့် ကိုယ်ရေးလုံခြုံခွင့် မူဝါဒများတွင် ဤနေရာတွင် ပါဝင်သည့် အကြောင်းချင်းရာများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သင်နှင့် SMG တို့မှ နှင့် တို့အကြား အလုံးစုံ နားလည်သဘောပေါက်မှု ပါဝင်ပါသည်။
- b. ဤစည်းမျဉ်းများကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားဖြင့် ရေးသားထားပါသည်။ ဤအင်္ဂလိပ်-ဘာသာစကားဖြင့် သဘောတူညီချက်ကို အဘက်ဘက်မှ ထိန်းချုပ်ထားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
အခြားဘာသာစကားတစ်ခုခုဖြင့်ရေးထားသော ဤသဘောတူညီချက်အတွက် မူကွဲတစ်ခုခုသည် အဆင်ပြေထောက်ကူပေးရန်သာဖြစ်ပြီး နှစ်ဦးနှစ်ဖက်လုံးအပေါ် နှောင်တွယ်မည်မဟုတ်ပါ။
- c. ဤစည်းမျဉ်းများက SMG နှင့် သင်၏ ဆက်သွယ်မှုများ နှင့် တာဝန်သတ်မှတ်ပေးထားသူများအပေါ်သာ သက်ဆိုင်သလို အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန် အာမခံကာ နှောင်တွယ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- d. ဤစည်းမျဉ်းများကို SMG မှ တာဝန်သတ်မှတ်ပေးနိုင်ပါသည်။ သို့သော် SMG ၏ ကြိုတင်စာဖြင့်ရေးသား သဘောတူခွင့်ပြုချက်မပါရှိပဲ ၎င်းတို့ကို သင်တာဝန်သတ်မှတ်ပေးနိုင်ပါ။
- e. ဤစည်းမျဉ်းများမှ ပြဋ္ဌာန်းချက်တစ်ခုခုသည် ကြိုတင်မမျှော်မှန်းထားနိုင်ပါက သို့မဟုတ် တရားမဝင်ပါက သို့မဟုတ် ယင်းသို့ဖြစ်လာပါက ကျန်ရှိသောပြဋ္ဌာန်းချက်များသည် အဆိုပါ ကြိုတင်မမျှော်မှန်းထားနိုင်သည့် သို့မဟုတ် တရားမဝင်သည့် ပြဋ္ဌာန်းချက်ကို အသုံးမပြုထားသည့်ပမာ သက်ရောက်မှုအတူတူ ဆက်ရှိနေပါမည်။

- f. အကယ်၍ SMG သို့မဟုတ် သင်က ဤစည်းမျဉ်းများအောက်ရှိ တာဝန်ဝတ္တရားတစ်ခုခုကို ဆောင်ရွက်ရန် ပျက်ကွက်ပါက နှင့် အခြားဖက်မှ အဆိုပါတာဝန်ဝတ္တရားကို မတင်းကျပ်ပါက အဖြစ်အပျက်တစ်ခုခုအပေါ် တင်းကျပ်ရန်ပျက်ကွက်မှုသည် တာဝန်ဝတ္တရားကို စွန့်လွှတ်မှုအဖြစ် ပေါင်းစည်းမည်မဟုတ်ဘဲ အခြားအဖြစ်အပျက်တစ်ခုခုပေါ်တွင် တင်းကျပ်ခြင်းကို တားဆီးမည်မဟုတ်ပါ။
- g. ဤစည်းမျဉ်းများတွင် ပါဝင်သည့် မည်သည့်အရာကမှ SMG သို့မဟုတ် သင်အား အခြားသူတစ်ဦး၏ ကိုယ်စားလှယ် သို့မဟုတ် အေးဂျင့်အဖြစ် သို့မဟုတ် ဖက်စပ် သို့မဟုတ် မိတ်ဖက်များအဖြစ် ပေါင်းစည်းသည်ဟု ယူဆမည်မဟုတ်ပါ။
- h. အကယ်၍ ဤပြဋ္ဌာန်းချက်ကို ရည်ညွှန်းသည့် တစ်ဖက်မှ ကျိုးကြောင်းလျော်ညီစွာထိန်းချုပ်နိုင်သည်ထက် ကျော်လွန်သည့် အကြောင်းအရင်းတစ်ခုခုကြောင့် သင် သို့မဟုတ် SMG အား ဤစည်းမျဉ်းများအောက်ရှိ တာဝန်ဝတ္တရားတစ်ခုခု လုပ်ဆောင်ရန် တားဆီးထားပါက သို့မဟုတ် ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းမရှိပါက သက်ရောက်ခံရသည့်ဘက်၏ ဆောင်ရွက်ချက်ကို အဆိုပါအကြောင်းရင်းကြောင့် ဆောင်ရွက်ရန် နှောင့်နှေး သို့မဟုတ် ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းမရှိသည့် ကာလအတွက် သက်တမ်းတိုးပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။
- i. ခေါင်းစဉ်များ နှင့် စာသားများသည် အဆင်ပြေစေရန်အတွက်သာ ဖြစ်ပါသည်။

**မေးခွန်းများ ရှိပါသလား။**

အကယ်၍ သင့်ထံတွင် ဤ အသုံးပြုစည်းမျဉ်းများ သို့မဟုတ် SMG ဝန်ဆောင်မှုများ နှင့်ပတ်သက်၍ မေးခွန်းများရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့အား [privacyofficer@smg.com](mailto:privacyofficer@smg.com) တွင် ဆက်သွယ်ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့ထံ အောက်ပါလိပ်စာသို့ လိပ်မူပြီးလည်း စာရေးသားနိုင်ပါသည်-  
 Service Management Group, LLC  
 Attn: Data Protection Officer  
 1737 McGee Street  
 Kansas City, MO 64108

®/TM trademarks © Service Management Group, LLC 2017. အခွင့်အရေးအားလုံးကို ကိုင်ဆောင်ထားပါသည်။